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Protokół nr II/10  
z obrad II Sesji Rady Powiatu we Włocławku 

z dnia 22 grudnia 2010 roku  

1. Otwarcie obrad II Sesji Rady Powiatu 
 
Pan Stanisław Budzyński Przewodniczący Rady  Powiatu we Włocławku dnia 22 grudnia 
2010 roku o godzinie 1115 otworzył obrady II Sesji Rady Powiatu we Włocławku. Powitał 
radnych, następnie Pana Kazimierza Kacę - Starostę Włocławskiego, Pana Zbigniewa 
Lewandowskiego – Wicestarostę, Panią Barbarę Kubiak - Skarbnika Powiatu, Pana Andrzeja 
Wróblewskiego– radcę prawnego, Panią Elżbietę Achrem Zastępcę Kierownika Delegatury 
we Włocławku Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska w Bydgoszczy, Panią 
Agnieszkę Łobodę Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku, 
naczelników Starostwa Powiatowego, a także przedstawicieli środków masowego przekazu, 
a także wszystkich obecnych na sali obrad.  
Lista obecności zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

2. Stwierdzenie quorum 
 
Przewodniczący Rady  na podstawie listy obecności stwierdził, że aktualnie w obradach 
Rady Powiatu bierze udział 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady Powiatu 
wynoszącego 21 radnych stanowi wymagane quorum, a zatem obrady są prawomocne. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 

3. Przyjęcie porządku obrad 
 
Przewodniczący Rady  poinformował, iż w materiałach na sesję otrzymali porządek obrad 
II Sesji Rady Powiatu we Włocławku. Zgodnie z art. 15 ust. 2 ustawy o samorządzie 
powiatowym - Rada Powiatu może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną 
większością głosów ustawowego składu Rady. Jednocześnie poinformował, iż zgodnie z § 23 
ust. 2 pkt 2 Statutu Powiatu Włocławskiego - z wnioskiem o uzupełnienie lub zmianę 
porządku obrad może wystąpić radny, komisja, klub radnych albo zarząd powiatu.  
Przewodniczący poinformował, iż po uchwaleniu porządku obrad, rada nie może w trakcie 
obrad dokonywać zmian lub uzupełnień przyjętego porządku obrad.   
Przewodniczący Rady  zapytał radnych, czy do porządku obrad są propozycje zmian?  
Następnie powiedział, iż z uwagi na włączenie do porządku obrad II Sesji Rady Powiatu 
punktów dotyczących rozpatrzenia tematów merytorycznych (pkt 12, 13, 14, 15, 24), które 
zgodnie z § 35 ust. 2 Statutu Powiatu Włocławskiego powinny być wcześniej zaopiniowane 
przez właściwe komisje Rady, zaproponował zmianę kolejności punktów porządku obrad 
polegającą na umieszczeniu punktów 12, 13, 14, 15 po dotychczasowym punkcie 23 - 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie składu Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
i wyboru przewodniczącego. 
O godzinie 1120 na obrady Rady przybył radny Pan Zygmunt Wierzowiecki. Na sali obrad 
było 16 radnych.  
Proponowaną zmianę kolejności punktów radni otrzymali w dniu dzisiejszych obrad.  
Przewodniczący Rady  zapytał radnych, kto jest za tym, aby dokonać zmiany kolejności 
punktów porządku obrad i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 15 
Przeciwko – 0  
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Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że rada 
Powiatu dokonała zmiany kolejności punktów porządku obrad.  
Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze inne propozycje? Innych propozycji zmian porządku 
obrad nie było.  
Przewodniczący zapytał, kto jest za przyjęciem porządku obrad II Sesji  i przeprowadził 
procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za – 16  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  stwierdził, że porządek 
obrad II Sesji został przyjęty.  
 
Porządek obrad II Sesji stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 

4. Powołanie dwóch sekretarzy obrad II Sesji Rady Powiatu we Włocławku 
 
Przewodniczący Rady poinformował, iż zgodnie z § 42 ust. 2 Statutu Powiatu 
Włocławskiego proponuje powołać na sekretarzy obrad II Sesji: Panią Jadwigę Błaszkiewicz i 
zapytał – czy wyraża Pani zgodę?  
Pani Jadwiga Błaszkiewicz wyraziła zgodę.  
Przewodniczący zaproponował na sekretarza Pana Tomasza Chymkowskiego i zapytał– czy 
wyraża Pan zgodę?  
Pan Tomasz Chymkowski wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady  zapytał, czy są inne  kandydatury? Innych kandydatur nie było.  
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za tym, aby Pani Jadwiga Błaszkiewicz  była 
Sekretarzem obrad II Sesji i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki glosowania: 
Za – 15 
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się –1   
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za tym, aby Pan Tomasz Chymkowski był 
Sekretarzem obrad II Sesji i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki glosowania: 
Za – 15 
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się –1   
Na podstawie przeprowadzonych głosowań Przewodniczący Rady stwierdził, że Sekretarzami 
obrad II Sesji zostali: Pani Jadwiga Błaszkiewicz i Pan Tomasz Chymkowski. Jednocześnie 
poinformował, iż z urzędu dzisiejsze obrady Rady protokołują: Pani Katarzyna Dąbrowska – 
Czerwińska oraz Pani Marta Szarecka.  
    

5. Przyjęcie protokołu nr I/10 z dnia 2 grudnia 2010 roku 
 
Przewodniczący Rady  poinformował, iż zgodnie z paragrafem 32 ust. 1 Statutu Powiatu 
Włocławskiego został sporządzony protokół z obrad I Sesji, który był do wglądu w Biurze 
Rady. 
Stosownie do przepisów § 33 ust. 1 Statutu – Radni mogą zgłaszać poprawki i uzupełnienia 
do protokołu nie później niż do dnia rozpoczęcia następnej sesji Rady. O przyjęciu lub 
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odrzuceniu poprawki rozstrzyga Przewodniczący Rady po wysłuchaniu protokolanta 
i przesłuchaniu zapisu dźwiękowego przebiegu obrad. Przewodniczący poinofmrował, iż 
Rada Powiatu przyjmuje protokół z poprzedniej sesji tylko w przypadku wniesienia sprzeciwu 
do Rady.  
Do dnia dzisiejszego nie zgłoszono uwag ani poprawek, nie wniesiono sprzeciwu, a zatem 
Przewodniczący Rady  stwierdził, iż protokół nr I/10 z dnia 2 grudnia 2010 roku został 
przyjęty.  
 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wstąpienia kandydata w miejsce wygasłego 
mandatu. 

 
Przewodniczący Rady poinformował, iż w dniu 2 grudnia 2010 roku Rada Powiatu we 
Włocławku podjęła uchwałę nr I/14/10 w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego, Pana 
Eugeniusza Gołembiewskiego. Rada Powiatu, zgodnie z art. 194 ust. 1 po stwierdzeniu 
wygaśnięcia mandatu radnego, podejmuje na następnej sesji uchwałę o wstąpieniu na jego 
miejsce kandydata z tej samej listy, który w wyborach uzyskał kolejno największą liczbę 
głosów a nie utracił prawa wybieralności. Komisarz Wyborczy poinformowała, iż  okręgu 
wyborczym Nr 3 z listy Nr 16 – KWW PONAD PODZIAŁAMI kolejno największą liczbę 
głosów otrzymał Pan Roman Tomaszewski. Przewodniczący poinformował, iż 
przewodniczący wystosował do Pana Romana Tomaszewskiego, zawiadomienie 
o przysługującym mandacie. Zgodnie z art. 194 ust. 2 ustawy Ordynacja wyborcza do rad 
gmin, rad powiatów i sejmików województw poprosiłem kandydata o dostarczenie w terminie 
3 dni od daty doręczenia zawiadomienia Radzie Powiatu we Włocławku pisemnego 
oświadczenia o wyrażeniu zgody na wstąpienie w miejsce wygasłego mandatu w Radzie 
Powiatu.  Kandydat w dniu 16 grudnia br. złożył oświadczenie o wyrażeniu zgody na 
kandydowanie na radnego. Kandydat oświadczył, że wyraża zgodę na kandydowanie na 
przyjęcie mandatu radnego Rady Powiatu we Włocławku oraz oświadczył, że posiada prawo 
wybieralności (bierne prawo wyborcze) określone w ustawie z dnia 16 lipca 1998 roku – 
Ordynacja wyborcza do rad gmin, rad powiatów i sejmików województw.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy do projektu uchwały mają uwagi? Uwag nie było, 
dlatego przed rozpoczęciem procedury głosowania przewodniczący poprosił o uzupełnienie 
paragrafu 4 projektu uchwały, gdzie jest mowa o wejściu wżycie uchwały, daty – 22 grudnia 
2010 roku.  
Przewodniczący zapytał, kto jest za podjęciem uchwały i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 16 
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 22 grudnia 2010 roku w sprawie  wstąpienia kandydata 
w miejsce wygasłego mandatu została podjęta. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie  wstąpienia kandydata w miejsce 
wygasłego mandatu stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 22 grudnia 2010 roku w sprawie  wstąpienia 
kandydata w miejsce wygasłego mandatu stanowi załącznik nr 5  do niniejszego protokołu.  
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7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wstąpienia kandydata w miejsce wygasłego 
mandatu. 

 
Przewodniczący Rady  poinformował, iż w dniu 2 grudnia 2010 roku Rada Powiatu we 
Włocławku podjęła uchwałę nr I/15/10 w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego, Pana 
Sławomira Piernikowskiego. Komisarz Wyborczy poinformowała, iż  okręgu wyborczym Nr 
1 z listy Nr 16 – KWW PONAD PODZIAŁAMI kolejno największą liczbę głosów otrzymała 
Pani Jadwiga Molenda. Przewodniczący wystosował do Pani Jadwigi Molendy, 
zawiadomienie o przysługującym mandacie. Kandydat w dniu 16 grudnia br. złożyła 
oświadczenie o wyrażeniu zgody na kandydowanie na radnego. Kandydat oświadczyła, że 
wyraża zgodę na kandydowanie na przyjęcie mandatu radnego Rady Powiatu we Włocławku 
oraz oświadczyła, że posiada prawo wybieralności (bierne prawo wyborcze) określone w 
ustawie z dnia 16 lipca 1998 roku – Ordynacja wyborcza do rad gmin, rad powiatów 
i sejmików województw.  
Przewodniczący Rady  zapytał, czy do projektu uchwały radni mają uwagi? Uwag nie było.  
Przed rozpoczęciem procedury głosowania poprosił o uzupełnienie paragrafu 4 projektu 
uchwały, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 22 grudnia 2010 roku.  
Przewodniczący Rady  zapytał,  kto jest za podjęciem uchwały i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 16 
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 22 grudnia 2010 roku w sprawie wstąpienia kandydata 
w miejsce wygasłego mandatu została podjęta.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie wstąpienia kandydata w miejsce 
wygasłego mandatu stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 22 grudnia 2010 roku w sprawie wstąpienia 
kandydata w miejsce wygasłego mandatu stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  
 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wstąpienia kandydata w miejsce wygasłego 
mandatu. 

 
Przewodniczący Rady  poinformował, iż w dniu 2 grudnia 2010 roku Rada Powiatu we 
Włocławku podjęła uchwałę nr I/16/10 w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego, Pana 
Stanisława Sadowskiego. Komisarz Wyborczy poinformowała, iż  okręgu wyborczym Nr 3 
z listy Nr 16 – KWW PONAD PODZIAŁAMI kolejno największą liczbę głosów otrzymał  
Pan Piotr Grudziński. Przewodniczący wystosował do Pana Piotra Grudzińskiego, 
zawiadomienie o przysługującym mandacie. Kandydat w dniu 16 grudnia br. złożył 
oświadczenie o wyrażeniu zgody na kandydowanie na radnego. Kandydat oświadczył, że 
wyraża zgodę na kandydowanie na przyjęcie mandatu radnego Rady Powiatu we Włocławku 
oraz oświadczył, że posiada prawo wybieralności (bierne prawo wyborcze) określone 
w ustawie z dnia 16 lipca 1998 roku – Ordynacja wyborcza do rad gmin, rad powiatów 
i sejmików województw.  
Przewodniczący Rady  zapytał radnych, czy do projektu uchwały mają uwagi? Uwag nie 
było. Przed rozpoczęciem procedury głosowania porosił o uzupełnienie paragrafu 4 projektu 
uchwały, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 22 grudnia 2010 roku.  
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Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za podjęciem uchwały i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 16 
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego glosowania Przewodniczący Rady  stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 22 grudnia 2010 roku w sprawie wstąpienia kandydata 
w miejsce wygasłego mandatu została podjęta.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie wstąpienia kandydata w miejsce 
wygasłego mandatu stanowi załącznik nr 8 do  niniejszego protokołu.  
 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 22 grudnia 2010 roku w sprawie wstąpienia 
kandydata w miejsce wygasłego mandatu stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  
 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wstąpienia kandydata w miejsce wygasłego 
mandatu. 

 
Przewodniczący Rady  poinformował, iż w dniu 2 grudnia 2010 roku Rada Powiatu we 
Włocławku podjęła uchwałę nr I/17/10 w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego, Pana Marek 
Śledziński. Komisarz Wyborczy poinformowała, iż  okręgu wyborczym Nr 6 z listy Nr 2 – 
KW POLSKIE STRONICTWO LUDOWE kolejno największą liczbę głosów otrzymał  Pan 
Karol Matusiak.   
Przewodniczący wystosował do Pana Karola Matusiaka, zawiadomienie o przysługującym 
mandacie. Kandydat w dniu 16 grudnia br. złożył oświadczenie o wyrażeniu zgody na 
kandydowanie na radnego. Kandydat oświadczył, że wyraża zgodę na kandydowanie na 
przyjęcie mandatu radnego Rady Powiatu we Włocławku oraz oświadczył, że posiada prawo 
wybieralności (bierne prawo wyborcze) określone w ustawie z dnia 16 lipca 1998 roku – 
Ordynacja wyborcza do rad gmin, rad powiatów i sejmików województw.  
Przewodniczący Rady  zapytał radnych, czy do projektu uchwały mają uwagi? Uwag nie 
było. Przed rozpoczęciem procedury głosowania poprosił o uzupełnienie paragrafu 4 projektu 
uchwały, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 22 grudnia 2010 roku.  
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za podjęciem uchwały i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 16 
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 22 grudnia 2010 roku w sprawie wstąpienia kandydata 
w miejsce wygasłego mandatu została podjęta.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie wstąpienia kandydata w miejsce 
wygasłego mandatu stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  
 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 22 grudnia 2010 roku w sprawie wstąpienia 
kandydata w miejsce wygasłego mandatu stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  
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10. Ślubowanie radnych.  

 
Przewodniczący Rady  poinformował, iż stosownie do zapisów art. 20 ust. 1 ustawy 
o samorządzie powiatowym radny przed objęciem mandatu składa ślubowanie.  
Przystąpimy obecnie do złożenia ślubowania.  
Przewodniczący poinformował, iż do złożenia ślubowania będzie wyczytywał radnych. 
Radny poproszony o złożenie ślubowania wypowie bądź odczyta, w pozycji stojącej rotę 
ślubowania, a następnie proszony będzie o podejście do stołu protokolantek i złożenie 
podpisu.  
Przewodniczący poprosił Pana Romana Tomaszewskiego, następnie Panią Jadwigę Molendę, 
dalej Piotra Grudzińskiego i Pana Karola Matusiaka o złożenie ślubowania.  
Radni złożyli ślubowanie o treści: 

- "Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec Narodu 
Polskiego, strzec suwerenności i interesów Państwa Polskiego, czynić wszystko dla 
pomyślności Ojczyzny, wspólnoty samorządowej powiatu i dobra obywateli, 
przestrzegać Konstytucji i innych praw Rzeczypospolitej Polskiej". 

Przewodniczący Rady  serdecznie pogratulował Państwu Radnym objęcia mandatu radnego 
powiatowego.  
O godzinie 1210 na obrady Rady przybyła radna Pani Ewa Kończyńska. Na sali obrad było 21 
radnych.  
Radna Jadwiga Błaszkiewicz w imieniu Klubu Radnych, który za chwilę zostanie zgłoszony 
Panu Przewodniczącemu, pogratulowała radnym objęcia mandatu. Radna poprosiła 
Przewodniczącego o ogłoszenie 10 minut przerwy. 
Przewodniczący Rady  o godzinie 1213 ogłosił 10 minut przerwy.  
 Akt ślubowania stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  
 

11. Rozpatrzenie sprawozdania Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności 
w okresie od dnia 3 grudnia 2010 roku do dnia sesji 

 
Przewodniczący Rady  wznowił o godzinie 1315 obrady Rady i powiedział, że zgodnie z art. 
12 pkt 4 ustawy o samorządzie powiatowym – Rada Powiatu rozpatruje sprawozdania 
z działalności Zarządu Powiatu. Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
sprawozdania Zarządu Powiatu z jego działalności za okres od dnia 3 grudnia 2010 roku do 
dnia sesji, zawierające informację z posiedzenia z dnia 14 grudnia 2010 roku.  
W dniu dzisiejszych obrad radni otrzymali skorygowany przez Zarząd Powiatu projekt 
uchwały dotyczący przyjęcia sprawozdania Zarządu Powiatu we Włocławku z jego 
działalności w okresie od dnia 3 grudnia 2010 roku do dnia sesji. Korekta polega na 
uzupełnieniu paragrafu 1 poprzez dopisanie po dniu 3 grudnia zdania: „do dnia 14 grudnia 
2010 roku oraz Sprawozdanie Starosty Włocławskiego za okres od dnia 15 grudnia do dnia 
sesji”. Zmiana jest związana z odbytym w dniu dzisiejszym posiedzeniem Zarządu Powiatu.  
Radni otrzymali w dniu dzisiejszym informację Starosty z posiedzenia zarządu z dnia 22 
grudnia 2010 roku.   
Przewodniczący poprosił Pana Kazimierza Kacę– Przewodniczącego Zarządu Powiatu 
o przedstawienie sprawozdania.  
Pan Kazimierz Kaca Starosta Włocławski powiedział, że radni otrzymali sprawozdanie na 
piśmie z dnia 14 grudnia 2010 roku, a  w dniu dzisiejszym z posiedzenia z dnia 22 grudnia 
2010 r. To posiedzenie odbyło się na godzinę przed sesją. Jeżeli radni będą mieli pytania, to 
sprawozdanie zostanie uzupełnione o wypowiedzi pracowników obecnych na sali obrad.   
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Przewodniczący Rady  zapytał radnych, czy mają pytania do przedstawionego 
sprawozdania?  
Pytań nie było. Przewodniczący poprosił o uzupełnienie w § 2 - w miejscu brzmienia przepisu 
o wejściu w życie uchwały, daty - 22 grudnia 2010 roku. 
Następnie zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Zarządu 
Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 3 grudnia 2010 roku do dnia 
sesji i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 18  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 22 grudnia 2010 roku w sprawie przyjęcia sprawozdania 
Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 3 grudnia 2010 roku do 
dnia sesji została podjęta. 
 
Projekt uchwał Rady Powiatu we Włocławku w sprawie przyjęcia sprawozdania Zarządu 
Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 3 grudnia 2010 roku do dnia 
sesji stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  
 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 22 grudnia 2010 roku w sprawie przyjęcia 
sprawozdania Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 3 
grudnia 2010 roku do dnia sesji stanowi załącznik nr 14 do dnia sesji.  
 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej i wyboru 
przewodniczącego.   

 
Przewodniczący Rady poinformowała, iż inicjatorem podjęcia uchwały jest grupa radnych. 
Stosownie do przepisów § 35 Statutu Powiatu Włocławskiego projekt w/w uchwały został 
przekazany do zaopiniowania przez zarząd powiatu. Projekt uchwały został zaopiniowany 
pozytywnie.  
W dniu 16 grudnia br. grupa radnych przedłożyła w ramach autopoprawki skorygowany tekst 
projektu uchwały przekazany w dniu 13 grudnia 2010 roku na podstawie paragrafu 35 ust. 1 
pkt 1 Statutu Powiatu Włocławskiego. 
W dniu dzisiejszych obrad radni otrzymali skorygowany przez grupę radnych projekt 
uchwały. Korekta sprowadza się do uściślenia tytułu uchwały, oraz oddzielnego zapisu 
wyboru komisji rewizyjnej i stwierdzenia wyboru przewodniczącego komisji. Korekta nie ma 
istotnego wpływu na kształt uchwały, która była opiniowana przez Zarząd Powiatu.  
Skorygowany projekt uchwały przewodniczący przekazał do zarządu powiatu.  
Zarząd Powiatu w dniu dzisiejszym pozytywnie zaopiniował projekt uchwały.   
Zgodnie z zapisem § 59 ust. 2 Statutu Powiatu Rada w skład Komisji Rewizyjnej wchodzą 
przedstawiciele wszystkich klubów, z wyjątkiem radnych, którzy pełnią funkcję 
Przewodniczącego Rady, Wiceprzewodniczącego Rady oraz Radnych będących Członkami 
Zarządu Powiatu.     
Do dnia dzisiejszego zostały zgłoszone 3 kluby Radnych: Klub Radnych Wspólnoty 
Samorządowej, Klub Radnych PSL oraz Klub Radnych Platformy Obywatelskiej i Ponad 
Podziałami.   
W § 1 projektu uchwały proponuje się powołać Komisję Rewizyjną w składzie 5 osób.  
Przewodniczący Rady  zapytał, czy są inne propozycje? Innych propozycji nie było.  
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Jeżeli nie ma, to kto z Państwa jest za tym, aby liczebność Komisji Rewizyjnej wynosiła 5 
osób i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki glosowania: 
Za – 20 
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  stwierdził, że Rada 
Powiatu ustaliła, że komisja będzie liczyła 5 osób.  
Przewodniczący powiedział, że w paragrafie 2 projektu uchwały należy ustalić skład osobowy 
komisji.  
Poinformował, iż głosowanie jest jawne i odbywa się zwykłą większością głosów.  
Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Rewizyjnej. 
Pani Jadwiga Błaszkiewicz w imieniu Klubu PO i Ponad Podziałami zgłosiła kandydaturę 
Pani Jadwigi Molendy i Pana Piotra Grudzińskiego. 
Przewodniczący Rady  zapytał Pani Jadwigi Molendy - - czy wyraża zgodę? 
Pani Jadwiga Molenda wyraziła zgodę.  
Przewodniczący Rady  zapytał Pana Piotra Grudzińskiego - czy wyraża zgodę? 
Pan Piotr Grudziński – wyraził zgodę. 
Pan Marek Jasklulski – zgłosił kandydatury: Pani Jadwigi Fijałkowskiej i Pana Jerzego 
Pawłowskiego.  
Przewodniczący Rady zapytał Pani Jadwigi Fijałkowskiej - czy wyraża zgodę? 
Pani Jadwiga Fijałkowska wyraziła zgodę.  
Przewodniczący Rady zapytał Pana Jerzego Pawłowskiego - czy wyraża zgodę? 
Pan Jerzy Pawłowski wyraził zgodę. 
Radny Roman Gołębiewski w imieniu Klubu Radnych PSL do składu Komisji Rewizyjnej 
zgłosił kandydaturę Pana Karola Matusiaka.  
Przewodniczący Rady zapytał Pana Karola Matusiaka - czy wyraża zgodę? 
Pan Karol Matusiak wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady zapytał, czy są jeszcze inne propozycje? Innych propozycji nie było.  
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za zamknięciem listy kandydatów do Komisji 
Rewizyjnej i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki glosowania: 
Za- 21 
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że lista 
kandydatów do Komisji Rewizyjnej została zamknięta.  
Przewodniczący Rady stwierdził, iż do Komisji Rewizyjnej zostało zgłoszonych 5 
kandydatów.  
Przewodniczący Rady poinformował, iż rozpoczyna głosowanie poszczególnych kandydatur 
do składu Komisji Rewizyjnej według kolejności zgłoszeń.  
 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za tym, aby Pani Jadwiga Molenda była  członkiem 
Komisji Rewizyjnej i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 1  
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Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za tym, aby Pan Piotr Grudziński był członkiem 
Komisji Rewizyjnej i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 19 
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 1  
Przewodniczący Rady przeprowadził reasumpcję glosowania z uwagi na fakt, iż na Sali obrad 
jest 21 radnych, a głosowało 20 radnych.  
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za tym, aby Pan Piotr Grudziński był członkiem 
Komisji Rewizyjnej i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 1  
 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za tym, aby Pani Jadwiga Fijałkowska była  członkiem 
Komisji Rewizyjnej i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 1  
 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za tym, aby Pan Jerzy Pawłowski był członkiem 
Komisji Rewizyjnej i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 21 
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za tym, aby Pan Karol Matusia był  członkiem Komisji 
Rewizyjnej i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 1  
 
Na podstawie przeprowadzonych głosowań Przewodniczący Rady stwierdził, iż Rada 
Powiatu dokonała wyboru Komisji Rewizyjnej w składzie:     

1) Pani Jadwiga Molenda 
2) Pan Piotr Gruziński 
3) Pani Jadwiga Fijałkowska 
4) Pan Jerzy Pawłowski 
5) Pan Karol Matusia. 

Przewodniczący poinformował, iż zgodnie z paragrafem 59 ust. 3 przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej wybiera Rada Powiatu.  
Przewodniczący poprosił o zgłoszenie kandydata spośród członków Komisji Rewizyjnej, na 
Przewodniczącego Komisji.  
Radny Marek Jasklulski zgłosił na przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana Jerzego 
Pawłowskiego.  
Przewodniczący Rady zapytał Pana Jerzego Pawłowskiego– czy wyraża zgodę? 



 10 

Pan Jerzy Pawłowski wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady zapytał, czy są inne kandydatury? Innych kandydatur nie było.  
Przewodniczący wniósł o zamknięcie listy kandydatów na Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej. 
Kto jest za zamknięciem listy kandydatów na Przewodniczącego Komisji i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 21  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że lista 
kandydatów do komisji rewizyjnej została zamknięta. 
Został zgłoszony 1 kandydat.    
 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za tym, aby Pan Jerzy Pawłowski został wybrany 
Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
Powiatu wybrała Pana Jerzego Pawłowskiego na Przewodniczącego Komisji.   
 
Przewodniczący poinformował, iż zgodnie z § 59 ust. 4 Statutu Powiatu Włocławskiego – 
zastępcę przewodniczącego i Sekretarza wybiera Komisja spośród siebie.  
Przewodniczący stwierdził tym samym, że Rada Powiatu podjęła uchwałę w sprawie 
powołania Komisji Rewizyjnej i wybory przewodniczącego. Ta uchwała nie podlega 
glosowaniu.  
 
Przewodniczący Rady odczytał treść podjętej uchwały: 
 

Uchwała nr II/23/10 
Rady Powiatu we Włocławku  
z dnia 22 grudnia 2010 roku  

 
w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej i wyboru przewodniczącego.  

 
Na podstawie art.16 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym 
(Dz. U. z 2001 r. Nr 142, poz. 1592 z późn. zm.1) oraz § 59  Statutu Powiatu Włocławskiego 
(Dz. Urz. Woj. Kuj. – Pom. z 2010 r. Nr 8, poz. 109), uchwala się, co następuje: 
 

§ 1 .  Powołuje się Komisję Rewizyjną w składzie 5 osób.  
 

§ 2.  Stwierdza się wybór Komisji Rewizyjnej w składzie: 

                                                
1 Zmiany tekstu jednolitego wymienionej ustawy zostały ogłoszone w Dz. U. z 2002r. Nr 23 poz. 220, Nr.62, 
poz.558, Nr 113, poz.984, Nr153, poz.1271,Nr 200, poz.1688, Nr 214, poz.1806, z 2003 r. Nr 162, poz.1568 
oraz z 2004 r. Nr 102, poz. 1055, Nr 167, poz. 1759, z 2007 r. Nr 173, poz. 1218; z 2008 r. Nr 180 poz. 1111, Nr 
223 poz. 1458, z 2009 r. Nr 92 poz. 753, z 2010 r. Nr 28, poz. 146 i 142, Nr 106, poz. 675. 
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1) Pani Jadwiga Molenda 
2) Pan Piotr Grudziński 
3) Pani Jadwiga Fijałkowska 
4) Pan Jerzy Pawłowski 
5) Pan Karol Matusiak. 

       
      § 3. Stwierdza się wybór Pana Jerzego Pawłowskiego na funkcję Przewodniczącego 

Komisji.  
 
      § 4. Traci moc uchwała Nr II/19/06 Rady Powiatu we Włocławku w sprawie powołania 
Komisji Rewizyjnej, zmienionej uchwałą III/31/07 Rady Powiatu we Włocławku  z dnia 
12 stycznia 2007 roku , Nr IV/43/07 Rady Powiatu we Włocławku z dnia 22 lutego 2007 r. 
 

§ 5.  Uchwała wchodzi w życie z dniem 22 grudnia 2010 roku.  
 

Przewodniczący Rady   
Stanisław Budzyński 

 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 
i wyboru przewodniczącego stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  
 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 22 grudnia 2010 roku w sprawie powołania 
Komisji Rewizyjnej i wyboru przewodniczącego stanowi załącznik nr 16 do niniejszego 
protokołu.   
 
13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady Powiatu we 

Włocławku. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, iż inicjatorem podjęcia uchwały jest grupa radnych. 
Stosownie do przepisów § 35 Statutu Powiatu Włocławskiego projekt w/w uchwały został 
przekazany do zaopiniowania przez zarząd powiatu. Projekt uchwały został zaopiniowany 
pozytywnie, przy czym Zarząd Powiatu zaproponował zmianę polegającą na określeniu 
liczebności komisji w paragrafie 1 pkt 1,2,3, 5 i 6 w ilości 5-7 członków. 
W dniu 16 grudnia br. grupa radnych przedłożyła w ramach autopoprawki skorygowany tekst 
projektu uchwały przekazany w dniu 13 grudnia 2010 roku na podstawie paragrafu 35 ust. 1 
pkt 1 Statutu Powiatu Włocławskiego.  
Korekta sprowadza się jedynie do tego, by pozostawić Radzie Powiatu swobodę do określenia 
liczebności komisji. Korekta nie ma istotnego wpływu na kształt uchwały, która była 
opiniowana przez Zarząd Powiatu.   
W dniu dzisiejszych obrad radni otrzymali skorygowany przez grupę radnych projekt 
uchwały.  
Projekt uchwały przewodniczący przekazał do zarządu powiatu.  
Zarząd Powiatu w dniu dzisiejszym pozytywnie zaopiniował projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie powołania stałych 
komisji Rady Powiatu we Włocławku jest wypełnieniem art. 17 ust. 1 ustawy o samorządzie 
powiatowym oraz § 48 ust. 1 Statutu Powiatu Włocławskiego dające Radzie Powiatu 
uprawnienie do powoływania stałych komisji.  
Rola Komisji polega przede wszystkim na kontrolowaniu, opiniowaniu, wnioskowaniu lub 
inspirowaniu. Komisje podlegają Radzie Powiatu w całym zakresie swojej działalności 
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i jedynie ona może udzielać wiążących dyspozycji dotyczących kierunków i sposobów 
działania. Ustawodawca pozostawił do uznania Radzie Powiatu powołanie komisji, ustalenie 
ich liczby i rodzaju, przedmiotu działania i składu osobowego, a także uregulowania zasad 
i trybu działania komisji.  
Proponowany projekt uchwały zakłada powołanie przez Radę Powiatu sześciu stałych 
komisji, których hasłowy zakres działania zawiera treść projektu uchwały, a mianowicie: 

1) Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 
2) Komisji Budżetu i Finansów; 
3) Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  
4) Komisji Infrastruktury i Rozwoju  
5) Komisji Środowiska  
6) Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

Powołanie sześciu komisji stałych w pełni wyczerpuje potrzeby Rady Powiatu w zakresie 
analizy zadań i tematyki przewidzianej dla Rady w ustawach i Statucie Powiatu. Powołanie 
proponowanych stałych komisji spowoduje lepsze funkcjonowanie procesu 
uchwałodawczego.  
Przewodniczący Rady zapytał, czy do projektu uchwały są uwagi lub inne propozycje? 
Innych propozycji nie było.  
 
Szanowni Państwo, paragraf 1 projektu uchwały określa, iż powołuje się 6 stałych komisji 
ustalając przedmiot ich działania oraz skład liczbowy.  
Należy, zatem ustalić skład liczbowy komisji.  
Przewodniczący Rady zaproponował ustalić, by Komisja Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego liczyła 6 członków.  
Przewodniczący zapytał, są inne propozycje? Innych propozycji nie było.  
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za tym, by Komisja Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego liczyła 6 członków i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za – 21 
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Powiatu 
ustaliła, iż Komisja Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego będzie liczyła 6 
członków.  
 
Przewodniczący zaproponował ustalić, by Komisja Budżetu i Finansów liczyła 6 członków.  
Zapytał, czy są inne propozycje? Innych propozycji nie było.  
W związku z brakiem innych propozycji, Przewodniczący zapytał, kto jest za tym, by 
Komisja Budżetu i Finansów liczyła 6 członków i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 21 
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania przewodniczący stwierdził, że Rada Powiatu 
ustaliła, iż Komisja Budżetu i Finansów będzie liczyła 6 członków.  
 
Przewodniczący Rady zaproponował, by Komisja Edukacji, Kultury i Sportu liczyła 
6 członków.  
Zapytał, czy są inne propozycje? Innych propozycji nie było.  
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Przewodniczący zapytał, kto jest za tym, by Komisja Edukacji, Kultury i Sportu liczyła 6 
członków i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 21 
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania stwierdzam, że Rada Powiatu ustaliła, iż 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu będzie liczyła 6 członków.  
 
Przewodniczący zaproponował, by Komisja Infrastruktury i Rozwoju liczyła 6 członków.  
Zapytał, czy są inne propozycje? Innych propozycji nie było.  
Przewodniczący zapytał, to kto jest za tym, by Komisja Infrastruktury i Rozwoju liczyła 6 
członków i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 21 
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
Powiatu ustaliła, iż Komisja Infrastruktury i Rozwoju będzie liczyła 6 członków.  
 
Przewodniczący zaproponował zaproponował, by Komisja Środowiska liczyła 6 członków.  
Zapytał, czy są inne propozycje? Innych propozycji nie było.  
Przewodniczący zapytał, kto jest za tym, by Komisja Środowiska liczyła 6 członków 
i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 21  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
Powiatu ustaliła, iż Komisja Środowiska będzie liczyła 6 członków.  
 
Przewodniczący zaproponował, by Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych liczyła 
6 członków.  
Zapytał, czy są inne propozycje? Innych propozycji nie było.  
Przewodniczący zapytał, kto jest za tym, by Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych liczyła 6 
członków i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 21  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
Powiatu ustaliła, iż Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych będzie liczyła 6 członków.  
  
Przed rozpoczęciem procedury głosowania, Przewodniczący Rady poprosił o uzupełnienie § 3 
projektu uchwały, w miejscu brzmienia przepisu o wejściu w życie uchwały, dzisiejszej daty, 
tj. 22 grudnia 2010 roku.  
W związku z brakiem uwag, Przewodniczący zapytał, kto jest za podjęciem uchwały 
i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za – 21  
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Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku  z dnia 22 grudnia 2010 roku w sprawie  powołania stałych 
komisji Rady Powiatu we Włocławku została podjęta.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie powołania stałych komisji Rady 
Powiatu we Włocławku stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  
 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 22 grudnia 2010 roku w sprawie powołania 
stałych komisji Rady Powiatu we Włocławku stanowi załącznik nr 18 do niniejszego 
protokołu.  
 
14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie składu Komisji Administracji, 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego i wyboru przewodniczącego.  
 
Przewodniczący Rady poinformował, iż inicjatorem podjęcia uchwały jest grupa radnych. 
Stosownie do przepisów § 35 Statutu Powiatu Włocławskiego projekt w/w uchwały został 
przekazany do zaopiniowania przez zarząd powiatu. Projekt uchwały został zaopiniowany 
pozytywnie.  
W dniu 16 grudnia br. grupa radnych przedłożyła w ramach autopoprawki skorygowany tekst 
projektu uchwały przekazany w dniu 13 grudnia 2010 roku na podstawie paragrafu 35 ust. 1 
pkt 1 Statutu Powiatu Włocławskiego. 
W dniu dzisiejszych obrad otrzymaliście Państwo skorygowany przez grupę radnych projekt 
uchwały. Korekta sprowadza się do uściślenia tytułu uchwały, oraz oddzielnego zapisu 
wyboru komisji i stwierdzenia wyboru przewodniczącego komisji. Korekta nie ma istotnego 
wpływu na kształt uchwały, która była opiniowana przez Zarząd Powiatu.  
Skorygowany projekt uchwały przekazałem do zarządu powiatu.  
Zarząd Powiatu w dniu dzisiejszym pozytywnie zaopiniował projekt uchwały.   
Zgodnie z paragrafem 49 ust. 2 przewodniczącego Komisji wybiera Rada Powiatu spośród 
radnych.   
Przewodniczący poinformował, iż głosowanie jest jawne i odbywa się zwykłą większością 
głosów.  
Przewodniczący poprosił o zgłoszenie kandydata z grona radnych na Przewodniczącego 
Komisji.  
Radny Roman Gołębiewski zgłosił kandydaturę Pani Anny Kozłowskiej. Przewodniczący 
Rady zapytał Panią Annę Kozłowską  – czy wyraża zgodę? 
Pani Anna Kozłowska wyraziła zgodę.  
Przewodniczący Rady zapytał, czy są inne kandydatury? 
Innych kandydatur nie było.  
Przewodniczący Rady wniósł o zamknięcie listy kandydatów na Przewodniczącego Komisji 
Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego i zapytał,  kto jest za zamknięciem 
listy kandydatów na Przewodniczącego Komisji i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 1  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że lista 
kandydatów do komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego została 
zamknięta. 
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Został zgłoszony 1 kandydat.  
 
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za tym, aby Pani Anna Kozłowska została wybrana 
Przewodniczącym Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 
i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 1  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  stwierdził, że Rada 
Powiatu wybrała Panią Annę Kozłowską na Przewodniczącego Komisji.   
 
Przewodniczący poinformował, iż w uchwale w sprawie powołania stałych komisji Rady 
Powiatu we Włocławku powołano komisję liczącą 6 członków.  
Przewodniczący Rady  rozpoczął wybór członków Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego.  
 
Poprosił o zgłaszanie kandydatów na członków Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego. 
Pan Marek Jaskulski zgłosił kandydaturę Pana Jerzego Pawłowskiego i Pana Tomasza 
Chymkowskiego.  
Przewodniczący Rady  zapytał Pana Jerzego Pawłowskiego - czy wyraża zgodę? 
Pan Jerzy Pawłowski wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady  zapytał Pana Tomasza Chymkowskiego - czy wyraża zgodę? 
Pan Tomasz Chymkowski wyraził zgodę.  
Pani Anna Kozłowska zgłosiła kandydaturę Pana Romana Gołębiewskiego. 
Przewodniczący Rady  zapytał Pana Romana Gołębiewskiego  - czy wyraża zgodę? 
Pan Roman Gołębiewski wyraził zgodę.  
Pani Jadwiga Błaszkiewicz w imieniu Klubu Radnych PO i Ponad Podziałami zgłosiła 
kandydaturę Pana Piotra Grudzińskiego i Pana Jacka Jabłońskiego.  
Przewodniczący Rady  zapytał Pana Piotra Grudzińskiego -czy wyraża zgodę? 
Pan Piotr Grudziński wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady  zapytał Pana Jacka Jabłońskiego - czy wyraża zgodę? 
Pan Jacek Jabłoński wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady  zapytał, czy są jeszcze inne propozycje? Innych propozycji nie było.  
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za zamknięciem listy kandydatów na członków 
Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 21  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  stwierdził, że lista 
kandydatów na członków  Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 
została zamknięta. Przewodniczący stwierdził, że na członków Komisji Administracji, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego zostało zgłoszonych 5 kandydatów.   
 
Przewodniczący Rady  rozpoczął głosowanie poszczególnych kandydatur na członków 
Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego według kolejności zgłoszeń.   
 



 16 

Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za tym, aby Pan Jerzy Pawłowski był członkiem 
Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 21  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za tym, aby Pan Tomasz Chymkowski był  członkiem 
Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 1  
Przewodniczący Rady  zapytał,  kto jest za tym, aby Pan Roman Gołębiewski był  członkiem 
Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 1  
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za tym, aby Pan Piotr Grudziński był  członkiem 
Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 1  
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za tym, aby Pan Jacek Jabłoński był  członkiem 
Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 1  
Na podstawie przeprowadzonych głosowań Przewodniczący Rady stwierdził, iż Rada 
Powiatu wybrała członków Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego:     

1) Pana Jerzego Pawłowskiego 
2) Pana Tomasza Chymkowskiego 
3) Pana Romana Gołębiewskiego 
4) Pana Piotra Grudzińskiego 
5) Pana Jacka Jabłońskiego. 

 
Przewodniczący poinformował, iż zgodnie z § 49 ust. 3 Statutu Powiatu Włocławskiego – 
Wiceprzewodniczącego Komisji wybierają radni będący członkami komisji.  
Przewodniczący stwierdził tym samym, że Rada Powiatu podjęła uchwałę w sprawie 
powołania Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego i wyboru 
przewodniczącego. Ta uchwała nie podlega glosowaniu.  
 
Przewodniczący Rady  odczytał treść podjętej uchwały: 
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Uchwała nr II/25/10 

Rady Powiatu we Włocławku   
z dnia 22 grudnia 2010 roku 

 
w sprawie składu Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 
i wyboru przewodniczącego.  
 
 Na podstawie art.17 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie 
powiatowym (Dz. U. z 2001 r. Nr 142, poz. 1592 z późn. zm.1) i §  48 ust.1 Statutu Powiatu 
Włocławskiego (Dz. Urz. Woj. Kuj.-Pom. z 2010 r. Nr 8 poz. 109) oraz uchwały nr II/24/10 
Rady Powiatu we Włocławku  z dnia 22 grudnia 2010 roku w sprawie powołania stałych 
komisji Rady Powiatu we Włocławku, uchwala się, co następuje: 
 

§ 1. Stwierdza się wybór: 
1) Pani Anny Kozłowskiej na funkcje Przewodniczącego Komisji; 
2) Pana Jerzego Pawłowskiego na członka komisji; 
3) Pana Tomasza Chymkowskiego na członka komisji; 
4) Pana Romana Gołębiewskiego na członka komisji; 
5) Pana Piotra Grudzińskiego na członka komisji; 
6) Pana Jacka Jabłońskiego na członka komisji. 

 
§ 2.  Tracą moc: 

1) uchwała Nr II/23/06 Rady Powiatu we Włocławku w sprawie powołania Komisji 
Administracji, Ładu i Porządku Publicznego oraz Infrastruktury Budowlanej i 
Technicznej Rady Powiatu we Włocławku zmienioną uchwałą nr Nr IV/43/07 Rady 
Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2008 roku w sprawie zmian w składach 
komisji Rady Powiatu we Włocławku,  

2) uchwała Nr IV/45/07 Rady Powiatu we Włocławku z dnia 22 lutego 2007 r. w sprawie 
powołania Przewodniczego Komisji Administracji, Ładu i Porządku Publicznego oraz 
Infrastruktury Budowlanej i Technicznej Rady Powiatu we Włocławku. 

 
§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem 22 grudnia 2010 roku.  

 
Przewodniczący Rady 

Stanisław Budzyński 
 
1 Zmiany tekstu jednolitego wymienionej ustawy zostały ogłoszone w Dz. U. z 2002r. Nr 23 poz. 220, Nr.62, poz.558, Nr 
113, poz.984, Nr 153, poz.1271,Nr 200, poz.1688, Nr 214, poz.1806, z 2003 r. Nr 162, poz.1568 oraz z 2004 r. Nr 102, poz. 
1055, Nr 167, poz. 1759, z 2007 r. Nr 173, poz. 1218, z 2008 r. Nr 180 poz. 1111, Nr 223 poz. 1458, z 2009 r. Nr 92 poz. 
753, z 2010 r. Nr 28 poz. 142 i 146, Nr 106, poz. 675. 

 
Projekt uchwały  Rady Powiatu we Włocławku w sprawie składu Komisji Administracji, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego i wyboru przewodniczącego stanowi załącznik nr 19 
do niniejszego protokołu.   
Uchwala w sprawie składu Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 
i wyboru przewodniczącego stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.  



 18 

 
15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie składu Komisji Budżetu i Finansów 

i wyboru przewodniczącego. 
 
Przewodniczący Rady  poinformował, iż inicjatorem podjęcia uchwały jest grupa radnych. 
Stosownie do przepisów § 35 Statutu Powiatu Włocławskiego projekt w/w uchwały został 
przekazany do zaopiniowania przez zarząd powiatu. Projekt uchwały został zaopiniowany 
pozytywnie.  
W dniu 16 grudnia br. grupa radnych przedłożyła w ramach autopoprawki skorygowany tekst 
projektu uchwały przekazany w dniu 13 grudnia 2010 roku na podstawie paragrafu 35 ust. 1 
pkt 1 Statutu Powiatu Włocławskiego. 
W dniu dzisiejszych obrad radni otrzymali skorygowany przez grupę radnych projekt 
uchwały. Korekta sprowadza się do uściślenia tytułu uchwały, oraz oddzielnego zapisu 
wyboru komisji i stwierdzenia wyboru przewodniczącego komisji. Korekta nie ma istotnego 
wpływu na kształt uchwały, która była opiniowana przez Zarząd Powiatu.  
Skorygowany projekt uchwały przekazałem do zarządu powiatu.  
Zarząd Powiatu w dniu dzisiejszym pozytywnie zaopiniował projekt uchwały.   
 
Zgodnie z paragrafem 49 ust. 2 przewodniczącego Komisji wybiera Rada Powiatu spośród 
radnych.   
Przewodniczący Rady  poinformował, iż głosowanie jest jawne i odbywa się zwykłą 
większością głosów.  
Przewodniczący poprosił o zgłoszenie kandydata z grona radnych na Przewodniczącego 
Komisji.  
Radny Jerzy Donajczyk zgłosił kandydaturę Pana Marka Jaskulskiego. Przewodniczący Rady  
zapytał Pana Marka Jsklulskiego – czy wyraża zgodę? 
Pan Marek Jaskulski wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady  zapytał, czy są inne kandydatury? Innych kandydatur nie było.  
Przewodniczący wniósł o zamknięcie listy kandydatów na Przewodniczącego Komisji 
Budżetu i Finansów.  
Zapytał,  kto jest za zamknięciem listy kandydatów na Przewodniczącego Komisji 
i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 21  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że lista 
kandydatów do komisji Budżetu i Finansów została zamknięta. 
Został zgłoszony 1 kandydat.  
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za tym, aby Pan Marek Jaskulski został wybrany 
Przewodniczącym Komisji Budżetu i Finansów i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 1  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  stwierdził, że Rada 
Powiatu wybrała Pana Marka Jaskulskiego na Przewodniczącego Komisji.   
Przewodniczący Rady  poinformował, iż w uchwale w sprawie powołania stałych komisji 
Rady Powiatu we Włocławku powołano komisję liczącą 6 członków.  
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Przewodniczący Rady  rozpoczął wybór członków Komisji Budżetu i Finansów.  
Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów na członków Komisji Budżetu i Finansów. 
Radny Marek Jaskulski zgłosił kandydaturę Pani Ewy Kończyńskiej i Pana Kazimierza Kacy.  
Przewodniczący Rady  zapytał Pani Ewy Kończyńskiej  - czy wyraża zgodę? 
Pani Ewa Kończyńska wyraziła zgodę.  
Przewodniczący Rady  zapytał Pana Kazimierza Kacę - czy wyraża zgodę? 
Radny Roman Gołębiewski zgłosił kandydaturę Pani Anny Kozłowskiej.  
Przewodniczący Rady  zapytał Pani Anny Kozłowskiej  - czy wyraża zgodę? 
Pani Anna Kozłowska wyraziła zgodę.  
Radna Jadwiga Błaszkiewicz w imieniu Klubu Radnych PO i Ponad Podziałami zgłosiła 
kandydatury: Pana Bogdana Sadowskiego i Pani Jadwigi Molendy.  
Przewodniczący Rady  zapytał Pana Bogdana Sadowskiego - czy wyraża zgodę? 
Pan Bogdan Sadowski wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady  zapytał Pani Jadwigi Molendy - czy wyraża zgodę? 
Pani Jadwiga Molenda wyraziła zgodę.  
Przewodniczący Rady  zapytał, czy są jeszcze inne propozycje? Innych propozycji nie było.  
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za zamknięciem listy kandydatów na członków do 
Komisji Budżetu i Finansów  i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 21 przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że lista 
kandydatów na członków do Komisji Budżetu i Finansów została zamknięta.  
Przewodniczący Rady  stwierdził, że do Komisji Budżetu i Finansów zostało zgłoszonych 5 
kandydatów.   
 
Przewodniczący Rady  rozpoczął głosowanie poszczególnych kandydatur na członków 
Komisji Budżetu i Finansów według kolejności zgłoszeń.   
 
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za tym, aby Pani Ewa Kończyńska  była  członkiem 
Komisji Budżetu i Finansów i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 21  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za tym, aby Pan Kazimierz Kaca był członkiem 
Komisji Budżetu i Finansów i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 1  
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za tym, aby Pani Anna Kożlowska była  członkiem 
Komisji Budżetu i Finansów i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 1  
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za tym, aby Pan Bogdan Sadowski był  członkiem 
Komisji Budżetu i Finansów i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
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Za – 20  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 1  
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za tym, aby Pani Jadwiga Molenda była członkiem 
Komisji Budżetu i Finansów i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 1  
Na podstawie przeprowadzonych głosowań  Przewodniczący Rady stwierdził, iż Rada 
Powiatu wybrała członków  Komisji Budżetu i Finansów:     

1) Panią Ewę Kończyńską 
2) Pana Kazimierza Kacę 
3) Panią Annę Kozłowską 
4) Pana Bogdana Sadowskiego 
5) Panią Jadwigę Molendę.  

 
Przewodniczący Rady poinformował, iż zgodnie z § 49 ust. 3 Statutu Powiatu Włocławskiego 
– Wiceprzewodniczącego Komisji wybierają radni będący członkami komisji.  
Przewodniczący Rady  stwierdził tym samym, że Rada Powiatu podjęła uchwałę w sprawie 
powołania Komisji Budżetu i Finansów i wyboru przewodniczącego. Ta uchwała nie podlega 
glosowaniu.  
 
Przewodniczący odczytał treść podjętej uchwały: 
 

Uchwała nr II/26/10 
Rady Powiatu we Włocławku   
z dnia 22 grudnia 2010 roku  

 
w sprawie składu Komisji Budżetu i Finansów i wyboru przewodniczącego. 

 
 Na podstawie art.17 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie 
powiatowym (Dz. U. z 2001 r. Nr 142, poz. 1592 z późn. zm.1) i §  48 ust.1 Statutu Powiatu 
Włocławskiego (Dz. Urz. Woj. Kuj.-Pom. z 2010 r. Nr 8 poz. 109) oraz uchwały nr II/24/10 
Rady Powiatu we Włocławku  z dnia 22 grudnia 2010 roku w sprawie powołania stałych 
komisji Rady Powiatu we Włocławku, uchwala się, co następuje: 

 
§ 1. Stwierdza się wybór: 

1) Pana Marka Jaskulskiego  na funkcje Przewodniczącego Komisji; 
2) Pani Ewy Kończyńskiej na członka komisji; 
3) Pana Kazimierza Kacy na członka komisji; 
4) Pani Anny Kozłowskiej  na członka komisji; 
5) Pana Bogdana Sadowskiego na członka komisji; 
6) Pani Jadwigi Molendy na członka komisji. 

 
§ 2.  Tracą moc: 
1) uchwała Nr II/21/06 Rady Powiatu we Włocławku z dnia 20 grudnia 2006 roku w 

sprawie powołania Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu we Włocławku, 
zmieniona uchwałą Nr IV/43/07 Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2008 
roku w sprawie zmian w składach komisji Rady Powiatu we Włocławku, 
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2) uchwała Nr XV/181/08 Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2008 roku w 
sprawie odwołania Pana Piotra Jacka Zbonikowskiego z Komisji Rady Powiatu we 
Włocławku,  

3) uchwała nr XV/182/08 z dnia 30 czerwca 2008 roku w sprawie uzupełnienia składu 
osobowego Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu we Włocławku.  

 
§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem 22 grudnia 2010 roku.   
 

Przewodniczący Rady 
Stanisław Budzyński 

 
1 Zmiany tekstu jednolitego wymienionej ustawy zostały ogłoszone w Dz. U. z 2002r. Nr 23 poz. 220, Nr.62, poz.558, Nr 
113, poz.984, Nr 153, poz.1271,Nr 200, poz.1688, Nr 214, poz.1806, z 2003 r. Nr 162, poz.1568 oraz z 2004 r. Nr 102, poz. 
1055, Nr 167, poz. 1759, z 2007 r. Nr 173, poz. 1218, z 2008 r. Nr 180 poz. 1111, Nr 223 poz. 1458, z 2009 r. Nr 92 poz. 
753, z 2010 r. Nr 28 poz. 142 i 146, Nr 106, poz. 675. 

Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie składu Komisji Budżetu i Finansów 
i wyboru przewodniczącego stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 22 grudnia 2010 roku w sprawie składu 
Komisji Budżetu i Finansów i wyboru przewodniczącego stanowi załącznik nr 22 do 
niniejszego protokołu. 
 
16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie składu Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

i wyboru przewodniczącego. 
 
Przewodniczący Rady  poinformował, iż inicjatorem podjęcia uchwały jest grupa radnych. 
Stosownie do przepisów § 35 Statutu Powiatu Włocławskiego projekt w/w uchwały został 
przekazany do zaopiniowania przez zarząd powiatu. Projekt uchwały został zaopiniowany 
pozytywnie.  
W dniu 16 grudnia br. grupa radnych przedłożyła w ramach autopoprawki skorygowany tekst 
projektu uchwały przekazany w dniu 13 grudnia 2010 roku na podstawie paragrafu 35 ust. 1 
pkt 1 Statutu Powiatu Włocławskiego. 
W dniu dzisiejszych obrad radni otrzymali skorygowany przez grupę radnych projekt 
uchwały. Korekta sprowadza się do uściślenia tytułu uchwały, oraz oddzielnego zapisu 
wyboru komisji i stwierdzenia wyboru przewodniczącego komisji. Korekta nie ma istotnego 
wpływu na kształt uchwały, która była opiniowana przez Zarząd Powiatu.  
Skorygowany projekt uchwały przekazałem do zarządu powiatu.  
Zarząd Powiatu w dniu dzisiejszym pozytywnie zaopiniował projekt uchwały.   
Zgodnie z paragrafem 49 ust. 2 przewodniczącego Komisji wybiera Rada Powiatu spośród 
radnych.   
Przewodniczący Rady  poinformował, iż głosowanie jest jawne i odbywa się zwykłą 
większością głosów.  
Przewodniczący poprosił o zgłoszenie kandydata z grona radnych na Przewodniczącego 
Komisji.  
Radny Tomasz Chymkowski zgłosił kandydaturę Pana Karola Matusiaka.  
Przewodniczący Rady  zapytał Pana Karola Matusiaka  – czy wyraża zgodę? 
Pan Karol Matusiak wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady  zapytał, czy są inne kandydatury? 
Innych kandydatur nie było.  
Przewodniczący wniósł o zamknięcie listy kandydatów na Przewodniczącego Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu i zapytał, kto jest za zamknięciem listy kandydatów na 
Przewodniczącego Komisji i przeprowadził procedurę głosowania. 
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Wyniki głosowania: 
Za – 18  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że lista 
kandydatów do komisji Edukacji, Kultury i Sportu  została zamknięta. 
Został zgłoszony 1 kandydat.  
 
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za tym, aby Pan Karol Matusiak został wybrany 
Przewodniczącym Komisji  Edukacji, Kultury i Sportu i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 17  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 1     
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
Powiatu wybrała Pana Karola Matusiaka na Przewodniczącego Komisji.  Przewodniczący 
Rady  poinformował, w uchwale w sprawie powołania stałych komisji Rady Powiatu we 
Włocławku powołano komisję liczącą 6 członków.  
Przewodniczący rozpoczął procedurę wyboru członków Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
i poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.    
Radny Jerzy Donajczyk zgłosił kandydaturę Pana Marka Jaskulskiego i Pana Tomasza 
Chymkowskiego oraz Pana Wiktora Muratowa. 
Przewodniczący Rady  zapytał Pana Marka Jaskulskiego - czy wyraża zgodę? 
Pan Marek Jaskulski wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady  zapytał Pana Tomasza Chymkowskiego - czy wyraża zgodę? 
Pan Tomasz Chymkowski wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady  zapytał Pana Wiktora Muratowa - czy wyraża zgodę? 
Pan Wiktor Muratow wyraził zgodę.  
Pani Jadwiga Błaszkiewicz zgłosiła kandydaturę Pana Andrzeja Spychalskiego i Pana Jacka 
Jabłońskiego.  
Przewodniczący Rady  zapytał Pana Andrzeja Spychalskiego   - czy wyraża zgodę? 
Pan Andrzej Spychalski wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady  zapytał Pana Jacka Jabłońskiego - czy wyraża zgodę? 
Pan Jacek Jabłoński wyraził zgodę.  
Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze inne propozycje? Innych propozycji nie było.  
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za zamknięciem listy kandydatów na członków 
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 18  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się - 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że lista 
kandydatów na członków Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  została zamknięta.  
Przewodniczący Rady  stwierdził, iż do Komisji Edukacji, Kultury i Sportu zostało 
zgłoszonych 5 kandydatów.   
 
Przewodniczący rozpoczął głosowanie poszczególnych kandydatur na członków Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu   według kolejności zgłoszeń.   
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Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za tym, aby Pan Marek Jaskulski był członkiem 
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 18  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 1  
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za tym, aby Pan Tomasz Chymkowski był  członkiem 
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 17  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 1  
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za tym, aby Pan Wiktor Muratow był  członkiem 
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu   i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 17  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 1  
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za tym, aby Pan Andrzej Spychalski był  członkiem 
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 17  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 1  
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za tym, aby Pan Jacek Jabłoński był członkiem 
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 17  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 1  
Na podstawie przeprowadzonych głosowań Przewodniczący Rady stwierdził, iż Rada 
Powiatu wybrała członków Komisji Edukacji, Kultury i Sportu:     

1) Pana Marka Jaskulskiego 
2) Pana Tomasza Chymkowskiego 
3) Pana Wiktora Muratowa 
4) Pana Andrzeja Spychalskiego 
5) Pana Jacka Jabłońskiego.  

Przewodniczący Rady poinformował, iż zgodnie z § 49 ust. 3 Statutu Powiatu Włocławskiego 
– Wiceprzewodniczącego Komisji wybierają radni będący członkami komisji.  
Przewodniczący stwierdził tym samym, że Rada Powiatu podjęła uchwałę w sprawie 
powołania Komisji Edukacji, Kultury i Sportu   i wyboru przewodniczącego. Ta uchwała nie 
podlega glosowaniu.  
Przewodniczący Rady  odczytał treść podjętej uchwały: 

Uchwała nr II/27/10 
Rady Powiatu we Włocławku 
z dnia 22 grudnia 2010 roku 

w sprawie składu Komisji  Edukacji, Kultury i Sportu  i wyboru przewodniczącego. 
   Na podstawie art.17 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie 
powiatowym (Dz.U. z 2001r. Nr 142, poz. 1592, z późn. zm..1) i § 48 ust. 1 Statutu Powiatu 
Włocławskiego (Dz. Urz. Woj. Kuj.-Pom. z 2010 r. Nr 8 poz. 109) oraz uchwały nr II/27/10 
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Rady Powiatu we Włocławku z dnia 22 grudnia 2010 roku w sprawie powołania stałych 
komisji Rady Powiatu  we Włocławku, uchwala się, co następuje: 

§ 1. Stwierdza się wybór: 
1) Pana Karola Matusiaka na funkcje Przewodniczącego Komisji; 
2) Pana Marka Jaskulskiego na członka komisji; 
3) Pana Tomasza Chymkowskiego na członka komisji; 
4) Pana Wiktora Muratowa na członka komisji; 
5) Pana Andrzeja Spychalskiego na członka komisji; 
6) Pana Jacka Jabłońskiego na członka komisji.  

 
§ 2. Tracą moc: 

1) uchwała Nr II/22/06 Rady Powiatu we Włocławku z dnia 20 grudnia 2006 roku w sprawie 
powołania Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych, Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu 
we Włocławku,  zmieniona uchwałą IV/43/07 z dnia 22 lutego 2007 roku w sprawie zmian  
w składach komisji Rady Powiatu we Włocławku.   
2)uchwała Nr XV/181/08 Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2008 roku w 
sprawie odwołania Pana Piotra Jacka Zbonikowskiego z Komisji Rady Powiatu we 
Włocławku, 
3) uchwała nr XV/183/08 z dnia 30czerwca 2008 roku w sprawie uzupełnienia składu 
osobowego Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych, Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu 
we Włocławku. 
 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem 22 grudnia 2010 roku. 
Przewodniczący Rady 
 Stanisław Budzyński 

 
 
1 Zmiany tekstu jednolitego wymienionej ustawy zostały ogłoszone w Dz. U. z 2002r. Nr 23 poz. 220, Nr.62, poz.558, Nr 
113, poz.984, Nr 153, poz.1271,Nr 200, poz.1688, Nr 214, poz.1806, z 2003 r. Nr 162, poz.1568 oraz z 2004 r. Nr 102, poz. 
1055, Nr 167, poz. 1759, z 2007 r. Nr 173, poz. 1218, z 2008 r. Nr 180 poz. 1111, Nr 223 poz. 1458, z 2009 r. Nr 92 poz. 
753, z 2010 r. Nr 28 poz. 142 i 146, Nr 106, poz. 675. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie składu Komisji  Edukacji, Kultury 
i Sportu  i wyboru przewodniczącego stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 22 grudnia 2010 roku w sprawie składu 
Komisji  Edukacji, Kultury i Sportu  i wyboru przewodniczącego stanowi załącznik nr 24 do 
niniejszego protokołu.  
 
17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie składu Komisji Infrastruktury i Rozwoju, 

i wyboru przewodniczącego. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, iż inicjatorem podjęcia uchwały jest grupa radnych. 
Stosownie do przepisów § 35 Statutu Powiatu Włocławskiego projekt w/w uchwały został 
przekazany do zaopiniowania przez zarząd powiatu. Projekt uchwały został zaopiniowany 
pozytywnie.  
W dniu 16 grudnia br. grupa radnych przedłożyła w ramach autopoprawki skorygowany tekst 
projektu uchwały przekazany w dniu 13 grudnia 2010 roku na podstawie paragrafu 35 ust. 1 
pkt 1 Statutu Powiatu Włocławskiego. 
W dniu dzisiejszych obrad otrzymali skorygowany przez grupę radnych projekt uchwały. 
Korekta sprowadza się do uściślenia tytułu uchwały, oraz oddzielnego zapisu wyboru komisji 
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i stwierdzenia wyboru przewodniczącego komisji. Korekta nie ma istotnego wpływu na 
kształt uchwały, która była opiniowana przez Zarząd Powiatu.  
Skorygowany projekt uchwały przekazałem do zarządu powiatu.  
Zarząd Powiatu w dniu dzisiejszym pozytywnie zaopiniował projekt uchwały.   
Zgodnie z paragrafem 49 ust. 2 przewodniczącego Komisji wybiera Rada Powiatu spośród 
radnych.   
Przewodniczący Rady poinformował, iż głosowanie jest jawne i odbywa się zwykłą 
większością głosów.  
Przewodniczący poprosił o zgłoszenie kandydata z grona radnych na Przewodniczącego 
Komisji.  
Radny Marek Jaskulski zgłosił kandydaturę Pana Jerzego Donajczyka.  
Przewodniczący Rady  zapytał Pana Jerzego Donajczyka – czy wyraża zgodę? 
Pan Jerzy Donajczyk wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady  zapytał, czy są inne kandydatury? Innych kandydatur nie było.  
Przewodniczący Rady  wniósł o zamknięcie listy kandydatów na Przewodniczącego Komisji 
Infrastruktury i Rozwoju.  
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za zamknięciem listy kandydatów na 
Przewodniczącego Komisji i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 18  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że lista 
kandydatów do komisji Infrastruktury i Rozwoju została zamknięta. 
Został zgłoszony 1 kandydat.  
 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za tym, aby Pan Jerzy Donajczyk został wybrany 
Przewodniczącym Komisji Infrastruktury i Rozwoju i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 18  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
Powiatu wybrała Pana Jerzego Donajczyka na Przewodniczącego Komisji.   
Przewodniczący rozpoczął wybór członków Komisji Infrastruktury i Rozwoju.    
Poinformował, iż w uchwale w sprawie powołania stałych komisji Rady Powiatu we 
Włocławku powołano komisję liczącą 6 członków.  
Przewodniczący Rady  poprosił o zgłaszanie kandydatów członków do Komisji Infrastruktury 
i Rozwoju      
Pan Jerzy Donajczyk zgłosił kandydaturę Pana Zygmunta Wierzowieckiego i Pana 
Kazimierza Kacę. 
Przewodniczący Rady  zapytał Pana Zygmunta Wierzowieckiego - czy wyraża zgodę? 
Pan Zygmunt Wierzowiecki wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady  zapytał Pana Kazimierza Kacę - czy wyraża zgodę? 
Pan Kazimierz Kaca wyraził zgodę.  
Pan Jacek Jabłoński zgłosił kandydaturę Pani Jadwigi Błaszkiewicz i Pana Bogdana 
Sadowskiego.  
Przewodniczący Rady  zapytał Pani Jadwigi Błaszkiewicz - czy wyraża zgodę? 
Pani Jadwiga Błaszkiewicz wyraziła zgodę.  
Przewodniczący Rady  zapytał Pana Bogdana Sadowskiego - czy wyraża zgodę? 
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Pan Bogdan Sadowski wyraził zgodę.  
Radny Roman Gołębiewski zgłosił kandydaturę Pana Bogdana Domżalskiego. 
Przewodniczący Rady  zapytała Pana Bogdana Domżalskiego - czy wyraża zgodę? 
Pan Bogdan Domżalski wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady  zapytał, czy są jeszcze inne propozycje? Innych propozycji nie było.  
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za zamknięciem listy kandydatów na członków 
Komisji Infrastruktury i Rozwoju i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że lista 
kandydatów na członków Komisji Infrastruktury i Rozwoju została zamknięta.  
Przewodniczący stwierdził, iż na członków Komisji Infrastruktury i Rozwoju zostało 
zgłoszonych 5 kandydatów.   
 
Przewodniczący Rady  rozpoczął głosowanie poszczególnych kandydatur na członków 
Komisji Infrastruktury i Rozwoju według kolejności zgłoszeń.   
 
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za tym, aby Pan Zygmunt Wierzowiecki był  
członkiem Komisji Infrastruktury i Rozwoju i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 19 
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 1  
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za tym, aby Pan Kazimierz Kaca był  członkiem 
Komisji Infrastruktury i Rozwoju i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 19 
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 1  
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za tym, aby Pani Jadwiga Błaszkiewicz była  
członkiem Komisji Infrastruktury i Rozwoju i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 19 
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 1  
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za tym, aby Pan Bogdan Sadowski był  członkiem 
Komisji Infrastruktury i Rozwoju i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 19 
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 1  
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za tym, aby Pan Bogdan Domżalski był  członkiem 
Komisji Infrastruktury i Rozwoju i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 19 
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 1  
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Na podstawie przeprowadzonych głosowań Przewodniczący Rady stwierdził, iż Rada 
Powiatu wybrała członków Komisji Infrastruktury i Rozwoju w składzie:     

1) Pana Zygmunta Wierzowieckiego 
2) Pana Kazimierza Kacy 
3) Pani Jadwigi Błaszkiewicz 
4) Pana Bogdana Sadowskiego 
5) Pana Bogdana Domżalskiego.  

 
Przewodniczący Rady poinformował, iż zgodnie z § 49 ust. 3 Statutu Powiatu Włocławskiego 
– Wiceprzewodniczącego Komisji wybierają radni będący członkami komisji.  
Przewodniczący Rady  stwierdził tym samym, że Rada Powiatu podjęła uchwałę w sprawie 
powołania Komisji Infrastruktury i Rozwoju i wyboru przewodniczącego. Ta uchwała nie 
podlega glosowaniu.  
Przewodniczący Rady  odczytał treść podjętej uchwały: 

Uchwała nr II/28/10 
Rady Powiatu we Włocławku   
z dnia 22 grudnia 2010 roku 

w sprawie składu Komisji Infrastruktury  i Rozwoju  i wyboru przewodniczącego. 
 
 Na podstawie art.17 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie 
powiatowym (Dz. U. z 2001 r. Nr 142, poz. 1592 z późn. zm.1) i §  48 ust.1 Statutu Powiatu 
Włocławskiego (Dz. Urz. Woj. Kuj.-Pom. z 2010 r. Nr 8 poz. 109) oraz uchwały nr II/24/10 
Rady Powiatu we Włocławku  z dnia 22 grudnia 2010 roku w sprawie powołania stałych 
komisji Rady Powiatu we Włocławku, uchwala się, co następuje: 

§ 1. Stwierdza się wybór: 
1) Pana Jerzego Donajczyka na funkcje Przewodniczącego Komisji; 
2) Pana Zygmunta Wierzowieckiego na członka komisji; 
3) Pana Kazimierza Kacy na członka komisji; 
4) Pani Jadwigi Błaszkiewicz na członka komisji; 
5) Pana Bogdana Sadowskiego na członka komisji; 
6) Pana Bogdana Domżalskiego na członka komisji. 

 
§ 2.  Tracą moc: 

1) uchwała Nr II/23/06 Rady Powiatu we Włocławku w sprawie powołania Komisji 
Administracji, Ładu i Porządku Publicznego oraz Infrastruktury Budowlanej i Technicznej 
Rady Powiatu we Włocławku zmienioną uchwałą nr Nr IV/43/07 Rady Powiatu we 
Włocławku z dnia 30 czerwca 2008 roku w sprawie zmian w składach komisji Rady Powiatu 
we Włocławku, 
2) uchwała Nr IV/45/07 Rady Powiatu we Włocławku z dnia 22 lutego 2007 r. w sprawie 
powołania Przewodniczego Komisji Administracji, Ładu i Porządku Publicznego oraz 
Infrastruktury Budowlanej i Technicznej Rady Powiatu we Włocławku. 
 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem 22 grudnia 2010 roku.  
Przewodniczący Rady  

Stanisław Budzyński 
 

1 Zmiany tekstu jednolitego wymienionej ustawy zostały ogłoszone w Dz. U. z 2002r. Nr 23 poz. 220, Nr.62, poz.558, Nr 113, poz.984, Nr 
153, poz.1271,Nr 200, poz.1688, Nr 214, poz.1806, z 2003 r. Nr 162, poz.1568 oraz z 2004 r. Nr 102, poz. 1055, Nr 167, poz. 1759, z 2007 
r. Nr 173, poz. 1218, z 2008 r. Nr 180 poz. 1111, Nr 223 poz. 1458, z 2009 r. Nr 92 poz. 753, z 2010 r. Nr 28 poz. 142 i 146, Nr 106, poz. 
675. 
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Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie składu Komisji Infrastruktury  
i Rozwoju  i wyboru przewodniczącego stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku  z dnia 22 grudnia 2010 roku w sprawie składu 
Komisji Infrastruktury  i Rozwoju  i wyboru przewodniczącego stanowi załącznik nr 26 do 
niniejszego protokołu.  
 
18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie składu Komisji Środowiska i wyboru 

przewodniczącego. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, iż inicjatorem podjęcia uchwały jest grupa radnych. 
Stosownie do przepisów § 35 Statutu Powiatu Włocławskiego projekt w/w uchwały został 
przekazany do zaopiniowania przez zarząd powiatu. Projekt uchwały został zaopiniowany 
pozytywnie.  
W dniu 16 grudnia br. grupa radnych przedłożyła w ramach autopoprawki skorygowany tekst 
projektu uchwały przekazany w dniu 13 grudnia 2010 roku na podstawie paragrafu 35 ust. 1 
pkt 1 Statutu Powiatu Włocławskiego. 
W dniu dzisiejszych obrad radni otrzymali skorygowany przez grupę radnych projekt 
uchwały. Korekta sprowadza się do uściślenia tytułu uchwały, oraz oddzielnego zapisu 
wyboru komisji i stwierdzenia wyboru przewodniczącego komisji. Korekta nie ma istotnego 
wpływu na kształt uchwały, która była opiniowana przez Zarząd Powiatu.  
Skorygowany projekt uchwały przekazałem do zarządu powiatu.  
Zarząd Powiatu w dniu dzisiejszym pozytywnie zaopiniował projekt uchwały.   
Przewodniczący poinformował, iż zgodnie z paragrafem 49 ust. 2 przewodniczącego Komisji 
wybiera Rada Powiatu spośród radnych.   
Głosowanie jest jawne i odbywa się zwykłą większością głosów.  
Przewodniczący Rady  poprosił o zgłaszanie kandydata z grona radnych na przewodniczącego 
komisji.  
Radny Marek Jaskulski zgłosił kandydaturę Pani Jadwigi Fijałkowskiej.  
Przewodniczący Rady  zapytał Pani Jadwigi Fijałkowskiej  – czy wyraża zgodę? 
Pani Jadwiga Fijałkowska wyraziła zgodę.  
Przewodniczący Rady  zapytał, czy są inne kandydatury? Innych kandydatur nie było.  
Przewodniczący wniósł o zamknięcie listy kandydatów na Przewodniczącego Komisji 
Środowiska i zapytał, kto jest za zamknięciem listy kandydatów na Przewodniczącego 
Komisji i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za – 19  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że lista 
kandydatów do komisji Środowiska została zamknięta. 
Został zgłoszony 1 kandydat.  
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za tym, aby Pani Jadwiga Fijałkowska została 
wybrana Przewodniczącym Komisji Środowiska i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 18  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
Powiatu wybrała Panią Jadwigę Fijałkowską na Przewodniczącego Komisji.   
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Przewodniczący poinformował, iż w uchwale w sprawie powołania stałych komisji Rady 
Powiatu we Włocławku powołano komisję liczącą 6 członków.  
Przewodniczący Rady  rozpoczął procedurę wyboru członków Komisji Środowiska.  
Poprosił o zgłaszanie kandydatów na członków Komisji Środowiska.  
Pani Jadwiga Fijałkowska zgłosiła kandydaturę Pana Stanisława Budzyńskiego i Pana 
Bogdana Domżalskiego oraz Pana Wiktora Muratowa.  
Pan Stanisław Budzyński wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady  zapytał Pana Bogdana Domżalskiego - czy wyraża zgodę? 
Pan Bogdan Domżalski wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady  zapytał Pana Wiktora Muratowa - czy wyraża zgodę? 
Pan Wiktor Muratow wyraził zgodę.  
Pani Jadwiga Błaszkiewicz zgłosiła kandydatury Pana Andrzeja Spychalskiego i Pana 
Romana Tomaszewskiego. 
Przewodniczący Rady  zapytał Pana Andrzeja Spychalskiego - czy wyraża zgodę? 
Pan Andrzej Spychalski wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady  zapytał Pana Romana Tomaszewskiego- czy wyraża zgodę? 
Pan Roman Tomaszewski wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady  zapytał, czy są jeszcze inne propozycje? Innych propozycji nie było. 
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za zamknięciem listy kandydatów na członków 
Komisji Środowiska i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że lista 
kandydatów na członków Komisji Środowiska została zamknięta.  
Przewodniczący stwierdził, iż do Komisji Środowiska zostało zgłoszonych 5 kandydatów.   
 
Przewodniczący Rady rozpoczął głosowanie poszczególnych kandydatur na członków 
Komisji Środowiska według kolejności zgłoszeń.   
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za tym, aby Pan Stanisław Budzyński był  członkiem 
Komisji Środowiska i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 18  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za tym, aby Pan Bogdan Domżalski był  członkiem 
Komisji Środowiska i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 19  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za tym, aby Pan Wiktor Muratow był członkiem 
Komisji Środowiska i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 18  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 1 
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Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za tym, aby Pan Andrzej Spychalski był  członkiem 
Komisji Środowiska i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 19 
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 1  
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za tym, aby Pan Roman Tomaszewski był  członkiem 
Komisji Środowiska i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 19  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 1 
Na podstawie przeprowadzonych głosowań stwierdzam, iż Rada Powiatu wybrała członków 
Komisji Środowiska:     

1) Pana Stanisława Budzyńskiego 
2) Pana Bogdana Domżalskiego 
3) Pana Wiktora Muratowa 
4) Pana Andrzeja Spychalskiego 
5) Pana Romana Tomaszewskiego.  

 
Przewodniczący poinformował, iż zgodnie z § 49 ust. 3 Statutu Powiatu Włocławskiego – 
Wiceprzewodniczącego Komisji wybierają radni będący członkami komisji.  
Przewodniczący Rady  stwierdził tym samym, że Rada Powiatu podjęła uchwałę w sprawie 
powołania Komisji Środowiska i wyboru przewodniczącego. Ta uchwała nie podlega 
glosowaniu.  
Przewodniczący odczytał treść podjętej uchwały: 
 

Uchwała nr II/29/10 
Rady Powiatu we Włocławku 
z dnia 22 grudnia 2010 roku 

 
w sprawie składu Komisji  Środowiska i wyboru przewodniczącego.   
 
 Na podstawie art.17 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie 
powiatowym (Dz.U. z 2001r. Nr 142, poz. 1592, z późn. zm.1) i § 48 ust. 1 Statutu Powiatu 
Włocławskiego (Dz. Urz. Woj. Kuj.-Pom. z 2010 r. Nr 8 poz. 109) oraz uchwały Nr II/24/10 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 22 grudnia 2010 roku w sprawie powołania stałych 
komisji Rady Powiatu we Włocławku, uchwala się, co następuje: 

§ 1. Stwierdza się wybór: 
1) Pani Jadwigi Fijałkowskiej na funkcje Przewodniczącego Komisji; 
2) Pana Stanisława Budzyńskiego na członka komisji; 
3) Pana Bogdana Domżalskiego na członka komisji; 
4) Pana Wiktora Muratowa na członka komisji;  
5) Pana Andrzeja Spychalskiego na członka komisji; 
6) Pana Romana Tomaszewskiego na członka komisji.  

 
§ 2.  Traci moc uchwała Nr II/24/06 Rady Powiatu we Włocławku z dnia 20 grudnia 2006 

roku w sprawie powołania Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Rady 
Powiatu we Włocławku, zmieniona uchwałą Nr IV/43/07 Rady Powiatu we Włocławku z dnia 
22 lutego 2007 roku w sprawie zmian w składach komisji Rady Powiatu we Włocławku oraz 
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traci moc uchwała nr IV/44/07 Rady Powiatu we Włocławku z dnia 22 lutego 2007 roku  
w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i ochrony 
Środowiska. 
 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem 22 grudnia 2010 roku.   
 

 
Przewodniczący Rady 
Stanisław Budzyński 

 
1 Zmiany tekstu jednolitego wymienionej ustawy zostały ogłoszone w Dz. U. z 2002r. Nr 23 poz. 220, Nr.62, poz.558, Nr 113, poz.984, Nr 
153, poz.1271,Nr 200, poz.1688, Nr 214, poz.1806, z 2003 r. Nr 162, poz.1568 oraz z 2004 r. Nr 102, poz. 1055, Nr 167, poz. 1759, z 2007 
r. Nr 173, poz. 1218, z 2008 r. Nr 180 poz. 1111, Nr 223 poz. 1458, z 2009 r. Nr 92 poz. 753, z 2010 r. Nr 28 poz. 142 i 146, Nr 106, poz. 
675. 

Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie składu Komisji  Środowiska 
i wyboru przewodniczącego stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 22 grudnia 2010 roku w sprawie składu 
Komisji  Środowiska i wyboru przewodniczącego stanowi załącznik nr 28 do niniejszego 
protokołu.   
 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie składu Komisji Zdrowia i Spraw 
Społecznych i wyboru przewodniczącego. 
 
Przewodniczący Rady  poinformował, iż inicjatorem podjęcia uchwały jest grupa radnych. 
Stosownie do przepisów § 35 Statutu Powiatu Włocławskiego projekt w/w uchwały został 
przekazany do zaopiniowania przez zarząd powiatu. Projekt uchwały został zaopiniowany 
pozytywnie.  
W dniu 16 grudnia br. grupa radnych przedłożyła w ramach autopoprawki skorygowany tekst 
projektu uchwały przekazany w dniu 13 grudnia 2010 roku na podstawie paragrafu 35 ust. 1 
pkt 1 Statutu Powiatu Włocławskiego. 
W dniu dzisiejszych obrad radni otrzymali skorygowany przez grupę radnych projekt 
uchwały. Korekta sprowadza się do uściślenia tytułu uchwały, oraz oddzielnego zapisu 
wyboru komisji i stwierdzenia wyboru przewodniczącego komisji. Korekta nie ma istotnego 
wpływu na kształt uchwały, która była opiniowana przez Zarząd Powiatu.  
Skorygowany projekt uchwały Przewodniczący Rady  przekazał do zarządu powiatu.  
Zarząd Powiatu w dniu dzisiejszym pozytywnie zaopiniował projekt uchwały.   
Zgodnie z paragrafem 49 ust. 2 przewodniczącego Komisji wybiera Rada Powiatu spośród 
radnych.   
Przewodniczący Rady poinformował, iż głosowanie jest jawne i odbywa się zwykłą 
większością głosów.  
Przewodniczący poprosił o zgłoszenie kandydata z grona Radnych na Przewodniczącego 
Komisji.  
Radny Marek Jaskulski zgłosił kandydaturę Pani Ewy Kończyńskiej. 
Przewodniczący Rady  zapytał Pani Ewy Kończyńskiej – czy wyraża zgodę? 
Pani Ewa Kończyńska wyraziła zgodę.  
Przewodniczący Rady  zapytał, czy są inne kandydatury? Innych kandydatur nie było.  
Przewodniczący wniósł o zamknięcie listy kandydatów na Przewodniczącego Komisji 
Zdrowia i Spraw Społecznych.  
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za zamknięciem listy kandydatów na 
Przewodniczącego Komisji i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
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Za – 21  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0   
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  stwierdził, że lista 
kandydatów do komisji Zdrowia i Spraw Społecznych została zamknięta. 
Został zgłoszony 1 kandydat.  
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za tym, aby Pani Ewa Kończyńska została wybrany 
Przewodniczącym Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
Powiatu wybrała Panią Ewę Kończyńską na Przewodniczącego Komisji.   
Przewodniczący poinformował, iż w uchwale w sprawie powołania stałych komisji Rady 
Powiatu we Włocławku powołano komisję liczącą 6 członków.  
Przewodniczący rozpoczął wybór członków Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych.  
Poprosił o zgłaszanie kandydatów na członków do Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych.  
Radny Marek Jaskulski zgłosił kandydaturę Pana Jerzego Donajczyka i Pana Zygmunta 
Wierzowieckiego.  
Przewodniczący Rady zapytał Pana Jerzego Donajczyka - czy wyraża zgodę? 
Pan Jerzy Donajczyk wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady  zapytał Pana Zygmunta Wierzowieckiego - czy wyraża zgodę? 
Pan Zygmunt Wierzowiecki wyraził zgodę.  
Radny Jacek Jabłoński zgłosił kandydaturę Pana Romana Tomaszewskiego i Pani Jadwigi 
Błaszkiewicz.  
Przewodniczący Rady  zapytał, Pana Romana Tomaszewskiego - czy wyraża zgodę? 
Pan Roman Tomaszewski wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady  zapytał Pani Jadwigi Błaszkiewicz- czy wyraża zgodę? 
Pan Karol Matusiak zgłosił kandydaturę Pana Romana Gołębiewskiego. 
Przewodniczący Rady  zapytał Pana Romana Gołębiewskiego- czy wyraża zgodę? 
Pan Roman Gołębiewski wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady  zapytał, czy są jeszcze inne propozycje? Innych propozycji nie było.  
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za zamknięciem listy kandydatów na członków 
Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 21  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  stwierdził, że lista 
kandydatów członków Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych została zamknięta.  
Przewodniczący Rady  stwierdził, iż do Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych zostało 
zgłoszonych 5 kandydatów.   
Przewodniczący rozpoczął głosowanie poszczególnych kandydatur na członków Komisji 
Zdrowia i Spraw Społecznych według kolejności zgłoszeń.   
 
Przewodniczący Rady  zapytał,  kto jest za tym, aby Pan Jerzy Donajczyk był  członkiem 
Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 1  
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za tym, aby Pan Zygmunt Wierzowiecki był  
członkiem Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych i przeprowadził procedurę głosowania. 
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Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 1  
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za tym, aby Pan Roman Tomaszewski był  członkiem 
Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 1  
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za tym, aby Pani Jadwiga Błaszkiewicz była  
członkiem Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 1  
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za tym, aby Pan Roman Gołębiewski był  członkiem 
Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 1  
Na podstawie przeprowadzonych głosowań stwierdzam, iż Rada Powiatu wybrała członków 
Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych:     

1) Pana Jerzego Donajczyka 
2) Pana Zygmunta Wierzowieckiego 
3) Pana Romana Tomaszewskiego 
4) Panią Jadwigę Błaszkiewicz  
5) Pana Romana Gołębiewskiego.  

 
Przewodniczący ponformował, iż zgodnie z § 49 ust. 3 Statutu Powiatu Włocławskiego – 
Wiceprzewodniczącego Komisji wybierają radni będący członkami komisji.  
Przewodniczący Rady  stwierdził tym samym, że Rada Powiatu podjęła uchwałę w sprawie 
powołania Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych i wyboru przewodniczącego. Ta uchwała 
nie podlega glosowaniu.  
Przewodniczący Rady  odczytał treść podjętej uchwały: 
 

Uchwała nr II/30/10  
Rady Powiatu we Włocławku 
z dnia 22 grudnia 2010 roku 

w sprawie składu Komisji  Zdrowia i Spraw Społecznych  i wyboru przewodniczącego. 
   Na podstawie art.17 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie 
powiatowym (Dz.U. z 2001r. Nr 142, poz. 1592, z późn. zm..1) i § 48 ust. 1 Statutu Powiatu 
Włocławskiego (Dz. Urz. Woj. Kuj.-Pom. z 2010 r. Nr 8 poz. 109) oraz uchwały nr II/24/10 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia .22 grudnia 2010 roku w sprawie powołania stałych 
komisji Rady Powiatu  we Włocławku, uchwala się, co następuje: 
 

§ 1. Stwierdza się wybór: 
1) Pani Ewy Kończyńskiej na funkcje Przewodniczącego Komisji; 
2) Pana Jerzego Donajczyka na członka komisji; 
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3) Pana Zygmunta Wierzowieckiego na członka komisji; 
4) Pana Romana Tomaszewskiego na członka komisji; 
5) Pani Jadwigi Błaszkiewicz na członka komisji; 
6) Pana Romana Gołębiewskiego na członka komisji. 

 
§ 2. Tracą moc: 

1) uchwała Nr II/22/06 Rady Powiatu we Włocławku z dnia 20 grudnia 2006 roku w sprawie 
powołania Komisji Zdrowia ,Spraw Społecznych, Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu 
we Włocławku,  zmieniona uchwałą IV/43/07 z dnia 22 lutego 2007 roku w sprawie zmian w 
składach komisji Rady Powiatu we Włocławku.   
2) uchwała Nr XV/181/08 Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2008 roku w 
sprawie odwołania Pana Piotra Jacka Zbonikowskiego z Komisji Rady Powiatu we 
Włocławku, 
3) uchwała nr XV/183/08 z dnia 30czerwca 2008 roku w sprawie uzupełnienia składu 
osobowego Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych, Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu 
we Włocławku. 
 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem 22 grudnia 2010 roku.  
 

Przewodniczący Rady 
 Stanisław Budzyński 

 
1 Zmiany tekstu jednolitego wymienionej ustawy zostały ogłoszone w Dz. U. z 2002r. Nr 23 poz. 220, Nr.62, poz.558, Nr 
113, poz.984, Nr 153, poz.1271,Nr 200, poz.1688, Nr 214, poz.1806, z 2003 r. Nr 162, poz.1568 oraz z 2004 r. Nr 102, poz. 
1055, Nr 167, poz. 1759, z 2007 r. Nr 173, poz. 1218, z 2008 r. Nr 180 poz. 1111, Nr 223 poz. 1458, z 2009 r. Nr 92 poz. 
753, z 2010 r. Nr 28 poz. 142 i 146, Nr 106, poz. 675. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie składu Komisji  Zdrowia i Spraw 
Społecznych  i wyboru przewodniczącego stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 22 grudnia 2010 roku w sprawie składu 
Komisji  Zdrowia i Spraw Społecznych  i wyboru przewodniczącego  stanowi załącznik nr 30 
do niniejszego protokołu.  
 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia informacji Kujawsko – 
Pomorskiego Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska, Delegatura we 
Włocławku o stanie środowiska Powiatu Włocławskiego w roku 2009.   

 
Przewodniczący Rady poinformował, że przedłożony projekt uchwały, podobnie, jak 
i pozostałe punkty merytoryczne, które będą rozpatrywane w kolejnych punktach, nie 
posiadają opinii właściwych komisji Rady. Jednak wprowadzenie ich do porządku obrad, 
wobec braku takich opinii, było ze strony przewodniczącego w pełni uzasadnione. 
Zdecydował o tym fakt konieczności zrealizowania większości z tych punktów już na II Sesji 
Rady Powiatu, jeszcze w roku 2010. Dotyczy to przede wszystkim zmian w budżecie 
Powiatu, zmian w uchwale w sprawie określenia zadań, na które przeznacza środki    
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2010 roku, jak 
i rozpatrzenia informacji Kujawsko – Pomorskiego wojewódzkiego Inspektora Ochrony 
Środowiska, Delegatura we Włocławku o stanie środowiska Powiatu Włocławskiego, co 
wynika z konieczności zrealizowania planu pracy Rady Powiatu uchwalonego na 2010 rok.  
Przewodniczący zaproponował zatem, by Rada Powiatu podjęła decyzję o nie kierowaniu 
projektów uchwał dotyczących 5 merytorycznych punktów  (tj. dotyczy punktu 20, 21, 22, 23, 
24) do nowo wybranych komisji i przeszła bezpośrednio do ich rozpatrzenia.  
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Przewodniczący Rady  zapytał radnych, czy mają inne propozycje? Innych propozycji nie 
było. Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za tym, aby nie kierować projektów uchwał 
dotyczących 5 merytorycznych punktów (tj. dotyczy punktu 20, 21, 22, 23, 24) do nowo 
wybranych komisji i bezpośrednio je rozpatrzeć i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
 Za – 18  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  stwierdził, że Rada 
Powiatu odstąpiła od skierowania na posiedzenia właściwych komisji projektów uchwał 
dotyczących punktów: 20, 21, 22, 23, 24 porządku obrad II sesji Rady Powiatu.  
   
Przewodniczący Rady  przystąpił do realizacji punktu 20 porządku obrad. Stosownie do 
przepisów art. 8 a ustęp 2 ustawy z dnia 20 lipca 1991 roku o Inspekcji Ochrony Środowiska, 
został przedłożony projekt uchwały dotyczący stanu środowiska Powiatu Włocławskiego 
w roku 2009. Informacja przedstawia dane dotyczące: jakości powietrza, monitoringu wód 
powierzchniowych, gospodarki odpadami.  
Przewodniczący poprosił Panią Elżbietę Achrem Zastępcę Kierownika Delegatury we 
Włocławku Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w Bydgoszczy 
o przedstawienie informacji.  
Pani Elżbieta Achrem Zastępca Kierownika Delegatury we Włocławku Wojewódzkiego 
Inspektoratu Ochrony Środowiska w Bydgoszczy poinformowała,  iż materiały radni 
otrzymali w terminie wcześniejszym i jeżeli będą pytania, udzieli na nie odpowiedzi. 
Radny Jerzy Donajczyk zadał pytanie w sprawie badania czystości wód w czasie powodzi. 
Takie dane nie są zawarte w przedłożonej informacji.  
Pani Elżbieta Achrem odpowiedziała, że jeżeli chodzi o badanie wód w czasie powodzi, to 
Inspektorat przeprowadza badania kontrolne w celu sprawdzenia czy nie ma zagrożenia 
epidemiologicznego. Nie są to wyniki brane do oceny. Wszystkie wyniki, które są wykonane 
z monitoringu środowiska, z oceny rzek,  z oceny powietrza - są przekazywane do Komisji 
Ochrony Środowiska do Brukseli. Są takie zasady, że z wyników ekstremalnych nie podaje 
się do oceny, bo byłby zamazywany obraz rzeczywisty. Na stronie internetowej 
Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska są przedstawione wyniki szczególnie 
rzeki Wisły z okresu powodziowego. Nie mniej jednak do oceny rocznej tych wyników się 
nie uwzględnia. Wyniki ekstremalne są odrzucane. W informacji, którą radni otrzymali nie 
ma wyników z okresu powodzi. Pani Kierownik poinformowała, iż posiada raport o stanie 
środowiska Województwa Kujawsko – Pomorskiego w 2009 roku i jeżeli radni będą  
zainteresowani, to mogą go otrzymać.  
Przewodniczący Rady  zapytał radnych, czy mają jeszcze jakieś pytania? Pytań nie było. 
Przed rozpoczęciem procedury głosowania, Przewodniczący Rady  poprosił o uzupełnienie 
paragrafu 2 projektu uchwały w miejscu brzmienia przepisu o wejściu w życie uchwały daty – 
22 grudnia 2010 roku.  
Przewodniczący zapytał, kto jest za podjęciem uchwały i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 16  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 22 grudnia 2010 roku w sprawie przyjęcia informacji 
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Kujawsko – Pomorskiego Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska, Delegatura we 
Włocławku o stanie środowiska Powiatu Włocławskiego w roku 2009 została podjęta.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie przyjęcia informacji Kujawsko – 
Pomorskiego Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska, Delegatura we Włocławku 
o stanie środowiska Powiatu Włocławskiego w roku 2009 stanowi załącznik nr 31 do 
niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 22 grudnia 2010 roku w sprawie przyjęcia 
informacji Kujawsko – Pomorskiego Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska, 
Delegatura we Włocławku o stanie środowiska Powiatu Włocławskiego w roku 2009 stanowi 
załącznik nr 32 do niniejszego protokołu.  
Przewodniczący Rady  przekazał dalsze prowadzenie obrad Panu Zygmuntowi 
Wierzowieckiemu Wiceprzewodniczącemu Rady. 
 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu we Włocławku 
w sprawie określenia zadań, na które przeznacza środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2010 roku.  

 
Wiceprzewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały dotyczy zmian w uchwale Nr 
XXXI/348/10 Rady Powiatu we Włocławku z dnia 31 marca 2010 roku, zmienionej uchwałą 
nr XXXIV/379/10 z dnia 27 września 2010 roku. Proponuje się następujący podział środków 
finansowych: 
- rehabilitacja zawodowa – 99.848,50 zł 
- rehabilitacja społeczna – 426.962,50 zł 
Do projektu uchwały radni otrzymali do wiadomości Protokół Nr 4/2010 z posiedzenia 
Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób Niepełnosprawnych z dnia 7 grudnia 2010 roku 
w sprawie zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu we 
Włocławku w sprawie określenia zadań, na które przeznacza środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2010 roku.  
Wiceprzewodniczący Rady poinformował, iż na dzisiejsze obrady została zaproszona Pani 
Agnieszka Łoboda Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku, która 
jeżeli radni będą mieli pytania, udzieli na nie odpowiedzi.  
Wiceprzewodniczący Rady zapytał radnych, czy do projektu uchwały macie Państwo 
pytania? Pytań nie było. Przed rozpoczęciem procedury głosowania, Wiceprzewodniczący 
Rady poprosił o uzupełnienie paragrafu 3 projektu uchwały, gdzie jest mowa o wejściu 
w życie uchwały daty – 22 grudnia 2010 roku.  
Wiceprzewodniczący Rady zapytał, kto jest za podjęciem uchwały i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 16  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania stwierdzam, że uchwała Rady Powiatu we 
Włocławku z dnia 22 grudnia 2010 roku zmieniająca uchwałę Rady Powiatu we Włocławku 
w sprawie określenia zadań, na które przeznacza środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych w 2010 roku została podjęta.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniający uchwałę Rady Powiatu we 
Włocławku w sprawie określenia zadań, na które przeznacza stanowi załącznik nr 33 do 
niniejszego protokołu.  
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Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 22 grudnia 2010 roku zmieniająca uchwałę 
Rady Powiatu we Włocławku w sprawie określenia zadań, na które przeznacza środki 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2010 roku stanowi 
załącznik nr 34 do niniejszego protokołu.  
 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniającej uchwałę w 
sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2010. 

 
Wiceprzewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały dotyczy zmian w planie 
dochodów i wydatków związanych z dokonaniem ich zwiększenia lub zmniejszenia, 
dokonaniem przeniesień w planie wydatków między działami, rozdziałami i paragrafami 
klasyfikacji budżetowej na wniosek dysponentów oraz likwidacją części rezerwy budżetowej 
celowej.  
W dniu dzisiejszych obrad radni otrzymali autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej 
budżet.   
Na dzisiejsze obrady została zaproszona Pani Barbara Kubiak Skarbnik Powiatu, która jeżeli 
radni będą mieli pytania, udzieli na nie odpowiedzi.  
Radny Piotr Grudziński zadał pytanie do Przewodniczącego Rady. W projekcie uchwały 
zmieniającej budżet na rok 2010 została wprowadzona zmiana w wynagrodzeniach 
osobowych pracowników polegająca na zwiększeniu o 32.500 zł. Dotyczy wypłacenia 
ekwiwalentu za urlop starosty. Dlaczego wcześniej nie zostało wyegzekwowane od starosty 
Pana Jana Ambrożewicza wykorzystanie urlopu. Dlaczego Pan Przewodniczący wypełniając 
funkcję pracodawcy wobec starosty nie wyegzekwował tej sprawy.  
Radny zwrócił się z prośbą do Skarbnika, by materiały przygotowywała bardziej starannie, 
przejrzyście i czytelnie, by unikać autopoprawek. Autopoprawka, którą radni otrzymali w 
dniu posiedzenia jest takiej samej objętości, co sam projekt uchwały.  Radny nie ma 
możliwości zapoznania się z autopoprawką.        
Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że odpowiedź na zadane pytanie radny otrzyma 
w punkcie 25. 
Wiceprzewodniczący Rady zapytał, czy radni mają jeszcze jakieś uwagi? Uwag nie było.  
Przed rozpoczęciem procedury głosowania, Wiceprzewodniczący Rady poprosił  
o uzupełnienie paragrafu 3 projektu uchwały, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały 
daty – 22 grudnia 2010 roku.  
Wiceprzewodniczący Rady zapytał, kto jest za podjęciem uchwały wraz z autopoprawką 
i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 18  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że 
uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 22 grudnia 2010 roku zmieniająca uchwałę 
Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 
2010 została podjęta. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniający uchwałę Rady Powiatu we 
Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2010 stanowi 
załącznik nr 35 do niniejszego protokołu.  
 



 38 

Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 22 grudnia 2010 roku zmieniająca uchwałę 
Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 
2010 stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu.  
 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia Staroście Włocławskiemu 
wynagrodzenia za pracę.  

 
Wiceprzewodniczący Rady poinformował, iż inicjatorem podjęcia uchwały jest 
przewodniczący rady. Stosownie do przepisów § 35 ust. 1 i 3 Statutu Powiatu Włocławskiego 
przekazałem projekt w/w uchwały do zaopiniowania przez zarząd powiatu. Projekt uchwały 
został zaopiniowany pozytywnie.  
Przedłożony Państwu projekt uchwały zawiera propozycje ustalenia wynagrodzenia dla 
Starosty Włocławskiego z uwzględnieniem wymogów określonych w Rozporządzeniu Rady 
Ministrów w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych z dnia 18 marca 2009 
roku.  
Proponuje się ustalić następujące wynagrodzenie: 
- płaca zasadnicza – 4.960 zł 
- dodatek funkcyjny – 1.950 zł 
- dodatek specjalny w kwocie wynoszącej, co najmniej 30% łącznie wynagrodzenia 
zasadniczego i dodatku funkcyjnego – 2.073 zł 
- dodatek za wieloletnią pracę w wysokości 20% wynagrodzenia zasadniczego – 992 zł.  
Ogółem wynagrodzenie miesięczne wynosi 9.975 zł.  
Wiceprzewodniczący Rady zapytał radnych, czy mają uwagi do projektu uchwały? Uwag nie 
było.  
Wiceprzewodniczący Rady zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0   
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że 
uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 22 grudnia 2010 roku w sprawie ustalenia 
Staroście Włocławskiemu wynagrodzenia za pracę została podjęta.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie ustalenia Staroście Włocławskiemu 
wynagrodzenia za pracę stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu.  
uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 22 grudnia 2010 roku w sprawie ustalenia 
Staroście Włocławskiemu wynagrodzenia za pracę stanowi załącznik nr 38 do niniejszego 
protokołu. 
 
24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wysokości diet oraz zasad ich 

kształtowania.   
 
Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że inicjatorem podjęcia uchwały określającej 
wysokość diet jest grupa trzech radnych. Stosownie do przepisów § 35 ust. 3 Statutu Powiatu 
projekt w/w uchwały został przekazany do zaopiniowania przez zarząd powiatu. Projekt 
uchwały został zaopiniowany pozytywnie, przy czym zarząd powiatu zaproponował zmianę 
polegającą na dodaniu w paragrafie 2 ustępu 6 w brzmieniu: „Nie dokonuje się potrąceń 
określonych w paragrafie 2 ust. 4 w przypadku zawiadomienia o posiedzeniach zarządu 
powiatu zwołanych w trybie paragrafu 78 ust. 6 Statutu Powiatu Włocławskiego i Sesji Rady 
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Powiatu zwołanych w trybie art. 15 ust. 7 radni otrzymali skorygowany przez inicjatora 
uchwały, projekt zawierający propozycję zarządu powiatu.    
Projekt uchwały określa, iż podstawową wysokością diety jest 75% maksymalnej wysokości 
diety, która przysługuje radnemu w ciągu miesiąca. W uzasadnieniu do projektu uchwały 
pokazane są zasady ustalania diet radnych.  
Proponuje się, aby w zależności od pełnionej funkcji obowiązywały następujące diety: 

1) Przewodniczący rady – 100% podstawowej wysokości diety; 
2) Radny będący członkiem zarządu – 90% podstawowej wysokości diety; 
3) Wiceprzewodniczący rady – 85% podstawowej wysokości diety; 
4) Przewodniczący stałej komisji rady – 85% podstawowej wysokości diety; 
5) Wiceprzewodniczący stałej komisji rady – 65% podstawowej wysokości diety; 
6) Radny – 50% podstawowej wysokości diety. 

W projekcie uchwały określone są również zasady usprawiedliwiania nieobecności, 
wysokości potrąceń diety oraz określenie – iż dietę otrzymuje się tylko raz w miesiącu i tylko 
z jednego tytułu.  
Wiceprzewodniczący Rady zapytał, czy do projektu uchwały radni mają uwagi, inne 
propozycje? Radni nie zgłosili uwag i innych propozycji.  
Wiceprzewodniczący Rady zaproponował, by uchwała weszła w życie z dniem 1 stycznia 
2011 roku. 
Czy są inne propozycje? Innych propozycji nie było.  
Wiceprzewodniczący Rady zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały oraz tym, by 
uchwała weszła w życie z dniem 1 stycznia 2011 roku i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 21  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że 
uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 22 grudnia 2010 roku  w sprawie  wysokości 
diet oraz zasad ich kształtowania została podjęta.   
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie  wysokości diet oraz zasad ich 
kształtowania stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 22 grudnia 2010 roku  w sprawie  wysokości 
diet oraz zasad ich kształtowania stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu. 
Wiceprzewodniczący Rady przekazał dalsze prowadzenie obrad Panu Przewodniczącemu 
Rady .  
  

25. Pytania radnych  
 
Przewodniczący Rady poinformował, iż zgodnie § 25 ust. 1 Statutu Powiatu Włocławskiego 
- interpelacje i zapytania radnych kieruje się odpowiednio do zarządu powiatu, starosty lub 
poszczególnych członków zarządu za pośrednictwem przewodniczącego rady. Zapytania 
mogą być też kierowane do przewodniczącego rady lub wiceprzewodniczącego. Informuję 
również, iż zgodnie z paragrafem 26 ust. 1 – zapytania składa się ustnie w trakcie obrad, 
w sprawach mniej złożonych dotyczących aktualnych problemów Powiatu, a także w celu 
uzyskania informacji o konkretnym stanie faktycznym.  
Odpowiedź na złożoną w trakcie obrad Rady interpelację czy zapytanie udzielana jest przez 
jej adresata lub w jego imieniu przez wyznaczonego członka zarządu bądź upoważnioną inną 
osobę, w punkcie – wolne wnioski i oświadczenia radnych.  
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Przewodniczący Rady  poprosił o pytania z  zaznaczeniem, na które ma być udzielona 
odpowiedź na piśmie.  
Radny Marek Jaskulski zadał pytanie dotyczące polbruku. Radny podniósł, iż kilka 
miesięcy temu wychodząc naprzeciw postulatom mieszkańcom Kowala i zaangażowaniu 
poprzedniego członka Zarządu Powiatu – Pana Piotra Jacka Zbonikowskiego został 
przekazany polbruk do Kowala na ulicę Kopernika wzdłuż drogi Szatki-Kowal. Minęło kilka 
miesięcy, było zawarte stosowne porozumienie, Pan Tadeusz Wiśniewski – Dyrektor PZD 
przedstawiał pewne fakty i w tej chwili z opinii mieszkańców Kowala Radny dowiaduje się, 
że płytki leżą przy drodze i prawdopodobnie ich nie przybyło, ale ubyło. Radny zapytał, 
dlaczego płytki nie zostały wmontowane? Istnieje prawdopodobieństwo zarzutu 
niegospodarności, ponieważ do wiosny nie zostanie to wykonane. Majątek powiatu jest 
narażony na zniszczenie. Radny poprosił o odpowiedź na piśmie.  
Radny Jerzy Donajczyk powiedział, że polbruk, który został przekazany do Kowala stwarza 
zagrożenie, ponieważ został on złożony po prawej stronie jezdni. Pod wpływem opadów 
śniegu jezdnia uległa zwężeniu, co powoduje zagrożenie dla pojazdów. Dyrektor zawierał 
porozumienie z Burmistrzem Kowala na zamontowanie polbruku  i jeżeli nie może się z tego 
wywiązać to bardzo chętnie przejmie to Gmina Choceń i go zagospodaruje. Polbruk nie 
będzie stwarzał zagrożenia na jezdni, ponieważ Wójt deklaruje zabranie materiałów na 
własny koszt. Radny poprosił o rozważenie tej propozycji przez Zarząd Powiatu.  
 

26. Interpelacje radnych 
 
Przewodniczący Rady poinformował, iż zgodnie z § 25 ustęp 2 Statutu Powiatu 
Włocławskiego interpelacje składa się w sprawach zasadniczych dla powiatu, a wypowiedź ją 
wyrażająca powinna zawierać w sobie konkretne pytanie odzwierciedlające istotę problemu 
będącego interpelacją.  
Proszę  Panie i Panów Przewodniczący Rady  poprosił o interpelacje z  zaznaczeniem, na 
które ma być udzielona odpowiedź na piśmie.  
Radni nie złożyli interpelacji.  
 

27. Wolne wnioski i oświadczenia radnych 
 
Przewodniczący Rady poinformował, iż zgodnie z wnioskiem Radnej Pani Jadwigi 
Błaszkiewicz zgłoszonym na I sesji Rady Powiatu we Włocławku w dniu 2 grudnia 2010 roku 
w sprawie przedstawienia „bilansu otwarcia”, radni otrzymali wykonanie planu dochodów 
i wydatków za okres 11 miesięcy 2010 roku obrazujący stan finansów Powiatu na dzień 
30 listopada 2010 roku. Informacja stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu.  
Jeżeli pani Radna Błaszkiewicz życzyłaby sobie inne informacje, to poprosił, by konkretnie 
sprecyzowała czego ma dotyczyć materiał. 
Radna Jadwiga Błaszkiewicz powiedziała, że informacja była bardzo wyczerpująca. Dobrze 
by było gdyby radni dowiedzieli się od Starosty Włocławskiego na jednej z najbliższych sesji 
co zostało zrobione (to zostało pobudowane, to zostało zamontowane itd., taka i taka 
inwestycja jest w trakcie realizacji). Informacja ta powinna zostać przedstawiona w sprawach 
różnych, aby zaznajomić wszystkich radnych ze stanem prac wykonanych i rozpoczętych 
i takich, gdzie są robione dopiero projekty. Informacja ma być w formie opisowej.  
Przewodniczący Rady odniósł się do pytania dotyczącego niewykorzystania urlopu poprzez 
poprzedniego Starostę Włocławskiego. Przewodniczący zna swoje kompetencje i wie, że 
kieruje obradami sesji Rady Powiatu i reprezentuje Radę Powiatu. Przewodniczący mógł 
tylko wysyłać Panu Staroście przypomnienia i to zostało uczynione. Przewodniczący poprosił 
o wypowiedź radcę prawnego. 
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Pan Andrzej Wróblewski radca Prawny powiedział, że zgodnie z ustawą z dnia 21.11.2008 
roku o pracownikach samorządowych, art. 9 ust. 1 -  pracodawcą Starosty, Wicestarosty 
i Członków Zarządu jest Starostwo Powiatowe. Ust.2 mówi, że czynności  z zakresu prawa 
pracy związane z nawiązaniem i rozwiązaniem stosunku pracy wykonuje Przewodniczący 
Rady Powiatu a pozostałe czynności wyznaczona przez starostę osoba zastępująca lub 
Sekretarz Powiatu. W tym, że wynagrodzenie Starosty ustala Rada Powiatu w  drodze 
uchwały. Ust. 3 mówi, że pozostałe czynności w zakresie prawa pracy w stosunku do 
pozostałych członków Zarządu Powiatu wykonuje Starosta Powiatu W związku z tym 
artykułem czynności związane z nawiązaniem i rozwiązaniem stosunku pracy wykonuje 
przewodniczący rady powiatu w tym przypadku Przewodniczący Rady Pan Stanisław 
Budzyński. Jeśli chodzi o wykorzystanie urlopu to poprzedni starosta nie wskazał osoby, 
która byłaby władna do tego dlatego też powinien to wykonać Sekretarz Powiatu. Sekretarz 
Powiatu z jednej strony jest pracownikiem a z drugiej jako organ jest podporządkowany 
Staroście i nie pełnił roli nadrzędnej nad Starostą. Sekretarz Powiatu nie może nakazać 
administracyjnie jako „kierownik starosty”, żeby zaczął korzystać z urlopu wypoczynkowego. 
Ten problem był dyskutowany w poprzedniej kadencji. Sekretarz wystosował jedno lub dwa  
pisma do starosty z wnioskiem o pójście na urlop. Sekretarz nie mógł administracyjnie 
spowodować, by staroście nakazać iść na urlop.  
Przewodniczący Rady  poinformował również radnych, którzy w dniu dzisiejszym złożyli 
ślubowanie, iż zgodnie z zapisem art. 25 c ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku 
o samorządzie powiatowym radni są zobowiązani do złożenia oświadczenia o swoim stanie 
majątkowym. Radny składa pierwsze oświadczenie majatkowe w terminie 30 dni od dnia 
złożenia ślubowania, to jest do dnia 21 stycznia 2011 roku. Do pierwszego oświadczenia 
radny jest obowiązany dołączyć informację o sposobie i terminie zaprzestania prowadzenia 
działalności gospodarczej z wykorzystaniem mienia Powiatu, w którym uzyskał mandat, 
jeżeli taką działalność prowadził przed dnie od dnia do dniam wyboru. Kolejne oświadczenie 
majątkowe radny składa, co roku do dnia 30 kwietnia, według stanu na dzień 31 grudnia roku 
poprzedniego, oraz na dwa miesiące przed upływem kadencji.  
Stosowne pismo wraz z drukiem oświadczenia majątkowego radni otrzymali w dniu 
dzisiejszych obrad.  
Radny Piotr Grudziński  poprosił o udostępniane dokumentacji tj. wniosków kierowanych 
przez Sekretarza do pana Starosty Jana Ambrożewicza dotyczących wykorzystania urlopu, by 
wiedzieć czy Sekretarz zrobił wszystko, co było w  jego mocy, aby Starosta ten urlop 
wykorzystał. Radny powiedział, że zgodnie ze statutem protokół z sesji jest sporządzany 
w ciągu 10 dni. Po tych 10 dniach każdy radny ma prawo wglądu do tego protokołu 
i naniesienia swoich poprawek. Protokół jest odzwierciedleniem przebiegu sesji. Takie jest 
również orzecznictwo Sądów Administracyjnych w tej sprawie. Z momentem sporządzenia 
protokołu staje się dokumentem stanowiący informację publiczną. Radny złożył wniosek, aby 
te dokumenty w momencie sporządzenia były publikowane w BIP Starostwa Powiatowego. 
Wtedy radni będą mogli się z takim dokumentem zapoznać bez konieczności przyjazdu do 
Starostwa Powiatowego.   
Radna Ewa Kończyńska powiedziała, że jest weteranką w Radzie Powiatu. Radna 
przypomina sobie jak Pan Piotr Grudziński był radnym w koalicji rządzącej i kiedy odchodził 
Pan Starosta i sytuacja była bardzo podobna, i wtedy Pan Grudziński nie interesował się tym, 
że poprzedni Starosta otrzymał ekwiwalent za urlop. Pan Grudziński powinien wiedzieć na 
jakiej zasadzie to działa, i jak to się stało.  
Radny Piotr Grudziński powiedział, że przez 4 lata brakowało mu możliwości kontaktu 
z Panią Ewą Kończyńską i bardzo się cieszy, że zasiadają ponownie w Radzie Powiatu. 
Radny nie mógł się wypowiedzieć na ten temat na forum Rady, ponieważ przez 4 lata nie był 
radnym. Radny teraz się tym interesuje, ponieważ została wprowadzona zmiana w budżecie 
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na 2010 rok i to nie jest zmiana bagatelna, ponieważ chodzi o 32,5 tys. zł. Radny chciałby się 
zapoznać się z tym, dlaczego taka sytuacja zaistniała.  
Radna Ewa Kończyńska powiedziała, że Radny Grudziński dokładnie wiedział jak to 
przebiegało i radna nie wie skąd te pytania. Poprzedniemu Staroście została wypłacona 
podobna suma pieniędzy. Kodeks Pracy mówi wprost o ekwiwalencie za niewykorzystany 
urlop.   
Przewodniczący Rady powiedział, że to nie jest debata publiczna tylko pkt. wolne wnioski 
i oświadczenia radnych.   
Wiceprzewodniczący Rady – Zygmunt Wierzowiecki powiedział, że należy się zastanowić 
nad tym, jak zapobiec takiej sytuacji dotyczącej urlopów, ponieważ zależy to od dobrej woli 
Starosty. Wiceprzewodniczący Rady poprosił Pana Mecenasa, aby zajął się tym problemem, 
aby nie powtarzały się w przyszłości.  
Radna Jadwiga Fijałkowska powiedziała, że sensacje budzi kwota, która został wypłacona 
jednorazowo, ale kadencja trwa 4 lata i gdyby Starosta na bieżąco wybierał urlop, to nikt by 
tego nie zauważył. Radna zaproponowała, aby nie pamiętać to co było złe, tylko to co jest 
dobre. Radna złożyła wniosek o zamkniecie sesji.  
Radca Prawny powiedział, że pewnych rzeczy nie da się przeskoczyć, ponieważ jest to 
ustawa sejmowa. Art.5 mówi, że Sekretarz podlega bezpośrednio kierownikowi urzędu czyli 
Staroście. Treść art. 9 wskazuje, że Sekretarz rozlicza starostę jeśli chodzi o urlop, ale nie 
może mu nic nakazać. Pracownik nie może się zrzec wynagrodzenia. Jest wyjaśnienie 
o usytuowaniu sekretarza, że nie pełni on roli kierownika starosty w zakresie uprawnień, czy 
zobowiązań urlopowych.  
Radny Jerzy Donajczyk powiedział, że był członkiem Zarządu Powiatu i nakłaniał starostę 
do skorzystania z urlopu. Starostę było trudno do tego namówić. W tej kadencji problem 
rozwiąże się sam, ponieważ wybrano odpowiedniego starostę, który docenia potrzebę brania 
urlopu. Na koniec obecnej kadencji nie będzie takiego problemu.  
Przewodniczący Rady złożył życzenia wszystkim radnym z okazji Świąt Bożego 
Narodzenia.  
 

28. Zakończenie obrad  II Sesji Rady Powiatu.  
 
Przewodniczący Rady  w związku ze zrealizowaniem porządku obrad, zamknął II Sesję 
Rady Powiatu we Włocławku.  

Przewodniczący Rady 
 
 Stanisław Budzyński 
 
 

   Sekretarz obrad          Wiceprzewodniczący Rady  
II Sesji Rady Powiatu 

 Jadwiga Błaszkiewicz                        Zygmunt Wierzowiecki  

 

      Sekretarz obrad  
 II Sesji Rady Powiatu 

 Tomasz Chymkowski  

 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowały: 
Katarzyna Dąbrowska-Czerwińska............................... 
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